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SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega gla-
sa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Silvana
Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci Rozman.
Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica priloge
Maja Bertoncelj (maja.bertoncelj@g-glas.si). Oglasno trže-
nje: Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-43, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delovni
čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek od 7. do 15. ure,
sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 6 je 
priloga 54. številke Gorenjskega glasa, 8. julija 2011. V
nakladi 5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v ob-
čini Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

Na naslovnici: Anela Islamović in Alma Budimlić,
Medvoščanki na finalnem izboru za mis Universe
Slovenije, foto: Tina Dokl

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    
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BREZ TVEGANJA- 
 100 % Vračilo denarja 

�� 100 % Naravno ! 
�� Na voljo brez recepta ! 
�� Brez stranskih učinkov ! 
�� Učinkuje 72 ur po zaužitju 
�� Odpravlja predzgodnji izliv 
�� Povečuje spolno moč 
�� Ne vpliva na leta !!!!!!!!!!!!! 

 Način pošiljanja ?   
 1.) Navadno pošiljanje  (poštar pošiljko prinese 
domov)   
2.) Poštno ležeče (100 % Anonimno, osebni prevzem) 

KLIMATSKE NAPRAVE
dobava - montaža - servis

Rakovnik 2, info@mojaklima.si
1215 Medvode www.mojaklima.si

031 669 888
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Prireditve

Prireditve julij in avgust 2011 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Sobota, 9., Žaga ob Kolpi Taborjenje za otroke Društvo tabornikov http://rdr.rutka.net/ 
do sobote, od 7 do 11 let Rod dveh rek, rdr.medvode@gmail.com  

16. 7. Medvode 031 714 417

Sobota, 9., Žaga ob Kolpi Taborjenje za otroke Društvo tabornikov http://rdr.rutka.net/ 
do torka, od 12 do 18 let Rod dveh rek, rdr.medvode@gmail.com 

19. 7. Medvode 031 714 417

Četrtek, Zbiljsko jezero, Slikanje in risanje v naravi KUD Zbilje 040 295 168  
14. 7. Medvode, za otroke (7-14 let) in 

Škofja Loka, 031 878 953 
živalski vrt Facebook: 

Vsak četrtek KUD Zbilje likovna sekcija 
v juliju in avgustu 
od 10. do 14. ure

Sobota, Zbiljsko jezero Slikanje in risanje v naravi KUD Zbilje 040 295 168
16. 7. (pri igrišču na za otroke (7- 14 let) in 

Zbiljski dobravi) in 031 878 953
Vsako soboto v mlajše otroke od 6. let Facebook: 
juliju in avgustu (brezplačno) KUD Zbilje likovna sekcija 

od 10. do 12. ure

Sreda, Hiša kulinarike 8. državno ocenjevanje ŠTD Sora www.festival-kranjske.si
17. 8. Jezeršek za najboljšo kranjsko klobaso 031 612 287 

(samo z vabili)

Četrtek, Dom krajanov Posvet na temo o ŠTD Sora www.festival-kranjske.si 
18. 8. Sora zaščitenih slovenskih 031 612 287

jedeh in živilih

Petek, Festivalski prireditveni Veliki koncert Avsenikovih melodij ŠTD Sora www.festival-kranjske.si  
19. 8. prostor v Sori in slovenskih popevk Prodaja vstopnic:

ob 20. uri z ansamblom Gregorji TIC Medvode
(V primeru dežja in velikim simfoničnim orkestrom 361 43 46  

bo koncert ter gosti 041 378 050
v športni dvorani 

Medvode)

Sobota, Hiša Razstava zaščitenih ŠTD Sora www.festival-kranjske.si  
20. 8. Jezeršek slovenskih jedi in živil 031 612 287

od 10. do 16. ure

Sobota, Festivalski prireditveni Kolesarska dirka na Osolnik ŠTD Sora ŠTD Sora 
20. 8. prostor v Sori 040 683 199 Gašper 

ob 17. uri 040 508 163 Miha

Sobota, Festivalski prireditveni Otroški program s teatrom ŠTD Sora www.festival-kranjske.si  
20. 8. prostor v Sori KŠD Štumf in predstavo 031 612 287

ob 17. uri RDEČA KAPICA

Sobota, Festivalski prireditveni Narodnozabavno rajanje ŠTD Sora www.festival-kranjske.si 
20. 8. prostor v Sori, z ansamblom 031 612 287 

ob 19. uri VESELI SVATJE

Sobota, Festivalski prireditveni Žur s skupino ŠTD Sora www.festival-kranjske.si 
20. 8. prostor v Sori ROK N BAND 031 612 287

ob 23. uri

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ticmedvode@tzm.si.
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Občina Medvode je 6. julija, na obletnico roj-
stva Jakoba Aljaža, praznovala občinski praz-
nik. Ob tej priložnosti smo se pogovarjali z
medvoškim županom Stanislavom Žagarjem.

V teh dneh je aktualno vprašanje, kako
kaže z obnovljeno rojstno hišo Jakoba Alja-
ža v Zavrhu, ki še vedno nima vsebine.

”Želja, kaj bi bilo v hiši, je nešteto, nisem pa
jaz tisti, ki bi določal vsebino. Zato smo pri-
pravili predlog, da bi bili za Aljaževo hišo, ki
je v občinski lasti, pristojni v okviru javnega
zavoda. Javnemu zavodu Mladinski center
Medvode smo želeli dodati še področje kultu-
re in s tem naloge upravljanja objektov, ki so v
javnem interesu in v lasti občine: poleg Aljaže-
ve hiše je to še Kulturni dom Medvode. Z raz-
širitvijo zavoda smo želeli kulturnim društvom
v občini ponuditi profesionalno in administra-
tivno pomoč, za katero prosijo že več let.
Osnutek predloga so svetniki obravnavali na
zadnji seji, a ga žal niso sprejeli. Bi pa bila po
mojem mnenju to dobra rešitev.”

Jeseni ste od volivcev dobili še en mandat.
Ste v delo občinske uprave uvedli kaj spre-
memb, ki zadevajo tudi občane?

”Nekaj sprememb je. Intenzivno delamo na
ustanovitvi medobčinskega inšpektorata, ki bo
prinesel določene spremembe pri nadzoru tudi
nad mirujočim prometom v središču Medvod
in drugod po občini. Pričakujemo lahko, da
bomo redarja v Medvodah dobili še letos. Re-
organizirali smo oddelek za investicije. V ob-
činski upravi je zaposlenih 22 ljudi, in čeprav
so nekateri odšli, novih nismo zaposlili. Ima-
mo pa v tem mandatu prvič dva podžupana in
vsak pokriva svoja področja.”

Veliko je govora o koaliciji. Imate v občin-
skem svetu uradno koalicijo ali ne?

”Uradno nimamo podpisanega nobenega do-
kumenta, torej koalicije ni. Obstaja pa skupina
ljudi, ki pristopajo k stvari iz pozitivnega sta-
lišča, konstruktivno, in z njimi sodelujemo. Če
bo prišlo do kakšnega bolj formalnega podpi-
sa, bo pokazal čas. Poskušam slediti večini, ki
želi konstruktivno sodelovati.”

Sprejet je proračun. Katere so za vas 
bistvene postavke?

”Zagotovo na področju družbenih dejavnosti
gradnja novih vrtcev. Gradita se v Smledniku in
v Sori, k matični enoti na Svetju bomo gradili
prizidek k upravi, s selitvijo uprave pa pridobili
nove oddelke. Za gradnjo vrtca v Pirničah mo-
ramo najprej urediti vso komunalno infrastruk-
turo, prihodnje leto pa bomo lahko začeli gradi-
ti. Pomembna je postavka ureditev centra Med-
vod s prizidkom k občinski stavbi pa postavke
na področju komunalne infrastrukture. Ponovno
kandidiramo za kohezijska sredstva, tokrat za
kanalizacijo Pirniče, in sicer skupaj z Mestno
občino Ljubljana. Nekaj je turističnih projektov,
kot na primer ureditev poti okoli Zbiljskega je-
zera. Mega projektov pa v dveletnem proračunu
žal ni. Pozna se recesija in tudi občina ima
manjši priliv prihodkov. Menim pa, da je prora-

čun dobro pripravljen in je odraz stanja na tere-
nu ter priliva denarja v občinsko blagajno. Več
kot toliko se ne da narediti.”

Največji projekti so torej gradnje vrtcev.
Bo po odprtju vseh načrtovanih oddelkov
dovolj mest za vse otroke?

”To je težko predvideti, pa vendarle, v vrtcu
v Smledniku bo pet novih oddelkov, v Pirničah
šest, v Sori dva in na Svetju eden do dva. To
pomeni štirinajst ali petnajst novih oddelkov,
prostora za okrog tristo otrok. Ob dejstvu, da
bosta za zdaj še ostala tudi stara vrtca v Smled-
niku in v Pirničah, menim, da bo prostora za
vse vendarle dovolj.”

To pomeni, da bo ostal tudi sedanji vrtec v
Pirničah?

”Dokler bodo potrebe tako velike, bo zagoto-
vo ostal, zato smo začasno tudi odstopili od
načrtovane prodaje. Čas pa bo pokazal svoje.”

Uvedli ste subvencije za otroke, ki niso do-
bili mesta v vrtcu in izpolnjujejo vse predpi-
sane pogoje. Kakšen je bil odziv?

”Odločitev, da uvedemo subvencije, je pra-
vilna. Dobili smo sto vlog, devetdeset jih je v
izplačevanju, deset pa je bilo zavrnjenih. Sub-
vencije smo uvedli samo za letošnje leto, saj je
bilo načrtovano, da bomo potem zadostili
vsem vpisnim potrebam. Če ne bo tako, bomo
morda pri rebalansu proračuna razmišljali, da
bi jih podaljšali še za prihodnje leto. To je tre-
nutno težko predvideti.” 

Na proračunski seji je bilo največ besed
glede načrtovanega prizidka k občinski
stavbi. Kako bi z argumenti prepričali tiste,
ki se niso strinjali, da bi v teh časih denar
namenjali za ta projekt?

”Tistih, ki pridejo na sejo že prepričani o na-
sprotnem, se niti ne trudim prepričati. Dejstvo

je, da občina nima nobenega stavbnega fonda.
Nimamo prostora niti za arhiv, stiskamo se v
sejni sobi, v katero bi moralo iti vsaj petdeset
ljudi, pa jih gre pol manj. Pisarne so neprimer-
ne, sejnih sob je premalo. Obstoječi objekt je
star dvesto let, obnovljen je petnajst let in po-
polnoma logično je, da potrebujemo več pros-
tora. Občina, kot je Medvode, si zasluži imeti
primeren stavbni fond, kot ga imajo druge, tudi
manj bogate občine. Žal pa nekateri že vnaprej
zavračajo projekte, ki so potrebni in logični.” 

Prizidek je v sklopu ureditve središča
Medvod.

”Upam, da bo do ureditve v prihodnje prišlo
in da bomo dobili urejeno mestno središče.
Moramo biti optimisti. Vsa mesta veliko po-
zornost posvečajo ureditvi mestnega jedra, mi
pa je očitno ne bi smeli. Vsakdo vendarle spra-
šuje po središču občine. V tem delu, kjer je
stavba sedeža občina, projekt predvideva dvoj-
no stavbo, stolp z uro, urejena parkirišča in ze-
lene površine.” 

Druga tema pa je bilo zadolževanje. Je po-
trebno?

”Naš proračun je uravnotežen. Imamo toliko
odhodkov kot prihodkov. Zadolževanje je del
prihodka občine. V lanskem letu smo imeli na-
črtovano zadolževanje, ki pa ni bilo potrebno,
zato se nismo zadolžili. Tudi letos se bomo za-
dolžili le, če bo treba. Moramo pa to v prora-
čunskih prihodkih predvideti, ker drugače se
zadolžiti niti ne bi mogli. Čas pa bo pokazal,
ali bo zadolževanje sploh potrebno.”

Kako kaže obrtni coni Jeprca? To je vpra-
šanje, ki se vleče že vrsto let.

”Država nam onemogoča gospodarski razvoj,
pa ne le nam, vsem državljanom. Mi imamo po
zakonu pravico urejati prostor, a to je popolnoma
lažna zakonodaja. Lahko nekaj predvidevamo,
brez soglasja države pa ne moremo premakniti
niti vejice. Tega se morajo ljudje zavedati. Nobe-
nega prostorskega plana ne sprejme občina
sama. Potrebujemo številna soglasja državnih
ustanov, ki nam že leta in leta onemogočajo, da
bi ljudem omogočili gospodarsko dejavnost. Ob-
čina ureja prostor. Da, a potem naj pustijo, da ga
urejamo od začetka do konca, ne pa samo na za-
četku, zadnjo piko pa pristavijo sami.”

Ali to pomeni, da cona še ne bo zaživela?
”Prvi del cone bi že lahko zaživel, vendar je

več kot polovica tega dela nekdanje smetišče in
tam se ne da narediti zaključene celote. Če do-
bimo zazidljiv še drugi del, kjer je raščen-
nosilen teren, potem lahko organiziramo celo-
tno cono na dvanajstih hektarjih tako, da se na
raščenem svetu postavijo objekti, na nekdanjem
smetišču pa zunanje dejavnosti, na primer par-
kirišča, zunanja skladišča, kjer ni potrebna no-
silnost. Brez drugega dela je nemogoče logično
začeti graditi cono. Če pa bi se za prvi del kljub
temu našli investitorji, bi lahko pridobili grad-
beno dovoljenje. Dokaz za to je tudi skupnost
Barka. Kot že rečeno, pa so z dejavnostjo na
tem delu potencialni investitorji zelo omejeni.”

Mega projektov v dveh letih ne bo
Župan občine Medvode Stanislav Žagar izmed postavk v sprejetem dvoletnem proračunu izpostavlja 

predvsem gradnjo novih vrtcev, s katerimi bodo pridobili petnajst novih oddelkov. 

Župan Stanislav Žagar / Foto: Peter Košenina
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Kako sploh kaže občinskemu prostorske-
mu načrtu? Kdaj bo sprejet?

”Smo v fazi revizije hidroloških kart in po-
plavnih območij. Kot trenutno kaže, želijo na
ministrstvu za okolje (ARSO) središče Med-
vod razglasiti za poplavno območje. Ne mo-
rem odgovoriti, kdaj bo občinski prostorski na-
črt sprejet, ker to sedaj ni odvisno od nas. Očit-
no pa bomo morali z vseh območij, za katera
pravijo, da so poplavna, črtati vse pobude. In
tega ne bo malo. Občani s tem ne bodo zado-
voljni. To pomeni, da središče Medvod na So-
točju ne more doživeti nikakršnega razvoja,
ampak bo ostalo takšno, kot je sedaj, v razva-
linah, ki so nastale zaradi nacionalizacije pre-
moženja. Pa naj občani sami presodijo, ali gre
za logično zakonodajo. Upam, da bomo jeseni
že imeli vse potrebne dokumente in da bo na-
črt še letos na dnevnem redu seje občinskega
sveta.”

Reševati ste začeli problematiko parkiranja.
”Urejeno je parkirišče pod Šmarno goro, ki

je v zasebni lasti, saj druge možnosti trenutno
ni. V Medvodah, v delu, kjer sta pošta in ban-
ka, smo postavili table za časovno omejeno
parkiranje, urejati pa smo začeli parkirišče
med stavbo, v kateri je Društvo upokojencev
Medvode, in Bojtom. Tam bo okrog sto parkir-
nih mest. Pogovori so tudi še za druge rešitve
problematike parkiranja. Mercator bi v centru
Medvod želel zgraditi parkirno hišo, a znova
se pojavljajo ovire, saj država pravi, da gre za
poplavno območje in jim že eno leto ne izda
dovoljenja. Sprašujem se, kako naj v tej državi
sploh še prihaja do kakršnega koli razvoja, če
državni aparat onemogoča kakršnokoli ak-
tivnost. Poleg tega se z njimi pogovarjamo o
možnih rešitvah na lokaciji, kjer je sedaj trgo-

vina z gradbenim materialom. Nekaj parkirišč
bi pridobili tudi na območju starega Colorja, a
žal je šlo podjetje, ki je to kupilo, v stečaj. Čas
recesije je dokaj nenaklonjen hitrim rešitvam.”

Na katerih cestnih odsekih v občini se tre-
nutno gradi?

”V Sori gradimo pločnik, v Zbiljah je že
zgrajen, v zaključni fazi so dela na Cesti na
Svetje, kjer smo cestišče razširili in zgradili
pločnik. Pripravljamo se na rekonstrukcijo ce-
ste na Vikrčah skupaj z gradnjo vseh komunal-
nih vodov, pa tudi na gradnjo krožišča pri Zor-
manu v Zbiljah. Upam, da bomo začeli graditi
še letos.”

Kaj pa športni park v Medvodah?
”Lani smo začeli izvajati pripravljalna dela za

bodoča igrišča in teren vzpostavili na ustrezno
višino, ki je višja od sedanjega nogometnega
igrišča, ustrezna tudi z vidika poplavne varno-
sti. Potekajo pogovori z lastniki zemljišč ob Par-
tizanu. Upam, da bomo našli skupni jezik in se
korektno dogovorili. Ko bo rešen problem zem-
ljišč, bo športni park lahko zgrajen v enem letu,
če bo v proračunu seveda zagotovljen denar. Ce-
lotno območje tam je namenjeno športnemu
parku, v katerem bodo med drugim nogometno
igrišče, igrišča za tenis, atletska steza, morda
kdaj tudi bazen.” Maja Bertoncelj

Projekt ureditve središča Medvod vključuje tudi prizidek k občinski stavbi. Takšen je pogled na bodočo ureditev
tega dela Medvod. / Foto: arhiv Občine Medvode

Župan sprejel najuspešnejše učence
Vsakoletni sprejem najuspešnejših učencev osnovnih šol je bil v

Knjižnici Medvode letos 16. junija. Medvoški župan Stanislav Žagar je
dvaintridesetim podelil priznanja in nagrade za odličen uspeh v vseh letih
šolanja. Iz OŠ Medvode so priznanje prejeli: Domen Kodrič, Lucija
Brecelj, Lučka Šnofl, Maja Močnik, Tilen Mlinarič, Tjaša Jerše,

Tjaša Pirnat, Urban Tanko in Urša Tanko, iz OŠ Pirniče: Anja
Plaznik, Anja Pritekelj, Eva Dežman, Jaka Dernovšek, Manca
Luštrek, Marko Katrašnik, Matic Fatur, Nika Polanič, Nina Šarič,
Petra Jeraj in Teja Rebolj, iz OŠ Preska: Aljaž Zdešar, Eva Repanšek,
Jure Žavbi in Lana Kotar, iz OŠ Simona Jenka Smlednik pa Katarina
Černivec, Katja Hočevar, Matevž Fabjančič, Mina Dežman, Nal
Lukšič, Nina Žavbi Kunaver, Špela Zajc in Veronika Kumer. M. B.

Letos je priznanje iz rok župana Stanislava Žagarja prejelo dvaintrideset učencev. 
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Občinska priznanja so na slavnostni seji ob-
činskega sveta letos podelili devetič, prvič prav
v rojstni hiši Jakoba Aljaža v Zavrhu. Njegov
rojstni dan 6. julij je praznik občine Medvode.
Podelitev je bila 5. junija. ”Redkost je, da ima-
mo slavnostno sejo na predvečer rojstnega dne
Jakoba Aljaža. Običaj je, da smo na večer pred
rojstnim dnevom v teh krajih ofirali. In če da-
nes ofiramo, bi praznovali 166 let njegovega
rojstva in 16 let ponovne ustanovitve Občine
Medvode,” je uvodoma dejala Nadja Strajnar
Zadnik, ki je povezovala program.

Slavnostno sejo je začel medvoški župan Sta-
nislav Žagar, govor pa je imel podžupan Saša
Ciglar. Poudaril je predvsem velik pomen in ve-
ličino Jakoba Aljaža in čestital vsem občinskim
nagrajencem. Sledila je podelitev priznanj. ”Pre-
jeli smo dvanajst predlogov za podelitev občin-
skih priznanj šestim kandidatom. Odločili smo
se, da jih podelimo petim, in sicer eno medaljo
in štiri plakete,” je pojasnil Andrej Rebolj st.,
predsednik Komisije za priznanja Občine Med-
vode. Medaljo občine je prejel Stanko Bukovec,
plakete pa: organizacijski odbor praznovanja
slovenske samostojnosti in enotnosti na Sv. Jako-
bu, Marjeta Jamnik, Ivanka Šušteršič in Društvo
upokojencev Medvode. Priznanja je podelil žu-
pan Stanislav Žagar. Prvič pa se je zgodilo, da je
kdo izmed nagrajencev priznanje zavrnil. To je
storila Ivanka Šušteršič, ki jo je kar šest društev

predlagalo za častno občanko, komisija pa ji je
dodelila nižje priznanje, ki pa ga ni sprejela.
Slavnostne seje sta se udeležila tudi Miha Ješe,
župan občine Škofja Loka, in Miro Kozelj, žu-
pan občine Šenčur, prisoten pa je bil tudi pred-
stavnik vojašnice Franca Rozmana Staneta.

S podelitvijo priznanj se je zaključil tudi
mandat Komisije za priznanja. ”Imeli smo se-
demnajst sej. Prejeli smo 42 predlogov za pri-
znanja, podelili smo jih 23, od tega pet medalj,

17 plaket in en naziv častnega občana,” je šti-
riletni mandat v številkah predstavil Rebolj.
Nova komisija bo delovala v sestavi Tomaž
Luštrek, Zdravko Debeljak, Marko Sušnik,
Mojca Trnovec, Milica Prelog, Edo Ščuk in
Marjeta Žebovec. V sklopu slavnostne seje je
Vladimir Bertoncelj, predsednik Združenja
borcev za vrednote NOB Medvode, podelil še
srebrno priznanje Godbi Medvode.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Devetič podelili občinska priznanja
Podelitev občinskih priznanj je bila prvič v rojstni hiši Jakoba Aljaža, prvič pa se je zgodilo, da je 

nagrajenec priznanje zavrnil. Podelili so sicer pet priznanj: eno medaljo in štiri plakete.

Slavnostna seja s podelitvijo priznanj je bila prvič prav v rojstni hiši Jakoba Aljaža v Zavrhu. Pred njo je igrala
medvoška godba, v uradnem programu pa so v gornji sobi peli pevci Lovskega pevskega zbora Medvode. 

Praznovanje slovenske samostojnosti in eno-
tnosti na Sv. Jakobu nad Brezovico je nacio-
nalna prireditev ob državnem prazniku samo-
stojnosti in enotnosti, ki jo že dvajset let, leto
za letom, vsakega 26. decembra, neutrudno in
z navdahnjenostjo čistega slovenskega rodo-
ljubja pripravlja skupina medvoških občanov. 

Kot organizacijski odbor praznovanja s pros-
tovoljnim delom številnih posameznikov
ohranja spomin na veličasten dogodek iz no-
vodobne slovenske zgodovine. Ko je množica
ljudi v veselem pričakovanju 23. decembra
1990 pri cerkvici na Sv. Jakobu v mrazu, sne-
gu in ledu, ob kresu nestrpno čakala na izid
plebiscita, se ji je malo po polnoči pridružila
večina ministrov prve demokratično izvoljene
slovenske vlade s predsednikom Lojzetom
Peterletom na čelu. Iz nepozabnega doživetja,
polnega pričakovanj in zanosa, je ob novem
državnem prazniku nastala neponovljiva tra-
dicija, ki je leta 2010 zaznamovala dvajsetlet-
nico slovenske samostojnosti. Prireditev se-
stavljajo cerkveno bogoslužje, kulturni pro-

gram in družabno srečanje. Vsako leto se ga
udeležijo številni najvidnejši predstavniki jav-
nega, kulturnega, političnega in cerkvenega
življenja v Republiki Sloveniji. 

Dogodek na Sv. Jakobu ima nacionalni po-
men in daleč presega občinske meje. Obisko-
valci prihajajo z vseh delov Slovenije, iz za-
mejstva in iz izseljenstva. Z vsakoletnim praz-
novanjem na Sv. Jakobu se v čast slovenske
samostojnosti krepita tudi prepoznavnost in
promocija Občine Medvode. Prireditev nosi
izrazito pozitivno sporočilo za slovensko pri-
hodnost. Ob dvajsetletnici je organizacijski
odbor praznovanja slovenske samostojnosti in
enotnosti na Sv. Jakobu prejel plaketo občine
Medvode za nesebično in požrtvovalno delo.
”Občinsko priznanje mi pomeni toliko kot
vsem tem ljudem, ki so v vseh teh letih so-
ustvarjali dogodek, ki že sam po sebi daje pri-
znanje ljudem, ki se ga udeležujejo. Je viden
znak, da tudi lokalna skupnost to zna ceniti,”
je povedal Janez Šušteršič.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Priznanje organizatorjem Sv. Jakoba
Plaketo občine Medvode je prejel organizacijski odbor praznovanja slovenske samostojnosti 

in enotnosti na Sv. Jakobu. 

V imenu organizacijskega odbora praznovanja 
slovenske samostojnosti in enotnosti na Sv. Jakobu
je priznanje prevzel Janez Šušteršič. 
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Društvo upokojencev Medvode je bilo usta-
novljeno leta 1951 in v letošnjem letu praznuje
60-letnico delovanja. Ima več kot 1200 članov
in predstavlja prostovoljno in humanitarno
združenje. Prvih dvajset let je društvo delovalo
kot podružnica Društva upokojencev Ljudske
republike Slovenije. Prvo registracijo društva
zasledimo leta 1976, ko je bilo vpisano v regi-
ster društev s sedežem na Gorenjski cesti 11. Ob
25-letnici delovanja društva leta 1974 so odprli
urejene prostore, v katerih so bili članom na vo-
ljo televizor, radio, časopisi, šah in druge igre. 

V Društvu upokojencev Medvode že desetlet-
ja izvajajo številne dejavnosti, ki tkejo prijatelj-
ske vezi med člani, dobrosrčnost in prijaznost,
spoštovanje in medsebojno pomoč. Vodje dejav-
nosti so gonilna sila uresničevanja programov in
hkrati opora posamezniku in skupini pri dose-
ganju ciljev. Tradicionalne dejavnosti društva so
socialna dejavnost in izobraževanje, športne dis-
cipline, pohodništvo in kolesarjenje, telovadba
za ženske, izleti, ročna dela in likovni krožek. V
zadnjih letih so zaživele ekskurzije s skupnim
naslovom Spoznavajmo svoj domači kraj. Prire-
jajo kulturni večer, izmenjaje organizirajo sre-
čanja društev upokojencev iz vse občine, vrata
pa so odprli tudi predšolskim otrokom Vrtca
Medvode in njihovim vzgojiteljicam. Uveljavila

se je tudi dobrodelna prireditev Podarim - do-
bim, ki jo društvo organizira dvakrat letno, spo-
mladi in jeseni. Društvo se je vključilo v projekt
Starejši za višjo kakovost življenja doma, ki ga
vodi Zveza društev upokojencev Slovenije.
Prostovoljci v sklopu tega projekta namenjajo
del svojega časa in srca starejšim, ki so pomoči
potrebni, in pri tem odkrivajo vso pestrost živ-
ljenja. Društvo izdaja tudi svoje Glasilo.

Plaketo občine Medvode so prejeli za delova-
nje na področju sociale, športa in rekreacije ter
izletništva, ohranjanja kulturne dediščine,
prostovoljstva in vrste drugih dejavnosti. ”To
priznanje je prepoznavanje v medvoškem oko-
lju, da društvo že desetletja združuje veliko
število starejših in jim omogoča prijetno pre-
življanje dela prostega časa v urejenem okolju.
Skrbi, da se dejavnosti razvijajo, da se pojav-
ljajo nove. V zadnjem času smo bolj pozorni
tudi do tistih, ki ne morejo priti v društvo in jih
obiščemo, ponudimo svojo pomoč, skratka
razvijamo tudi humanitarne dejavnosti. Z
vključevanjem mlajših članov se pojavljajo
tudi posamezniki, ki so izredno ustvarjalni,
inovativni in dajo dodaten zagon tudi drugim,”
je povedala Marija Tome, predsednica Druš-
tva upokojencev Medvode.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Plaketa za medvoške upokojence
Plaketo občine Medvode je prejelo Društvo upokojencev Medvode, ki letos praznuje šestdeset let.

Plaketo občine Medvode je v imenu Društva 
upokojencev Medvode prevzela predsednica Marija
Tome.

Marjeta Jamnik je v ospredju zaslužnih kra-
janov za bogato kulturno in družbeno življe-
nje na območju KS Senica in s svojim delom
še vedno prispeva k povezovanju kraja z OŠ
Medvode in Občino Medvode. Skoraj ni prire-
ditve, srečanja, sestanka v okviru KUD Fran
Saleški Finžgar Senica, da ne bi tvorno sode-
lovala. Aktivneje je sodelovala in organizirala
veliko število prireditev tudi na OŠ Medvode
in drugod na območju občine.

Na Sp. Senici, kjer živi, je aktivna članica
kulturno umetniškega društva vse od njegove
ustanovitve. Trinajst let je bila tudi predsedni-
ca, predvsem pa je od nekdaj poudarek njene-
ga delovanja v društvu na kulturnem ustvarja-
nju. Kot ljubiteljska igralka se je izkazala v
ljudskih igrah, ki jih uprizarja seniško kultur-
no društvo. Organizirala je različne ustvarjal-
ne delavnice in priložnostne kulturne priredit-
ve. Odzove se na vabila k sodelovanju tudi pri
drugih sorodnih organizacijah. Sodelovala je
pri izdaji priložnostnih zbornikov. 

Kot učiteljica razrednega pouka je začela svo-
jo pedagoško pot leta 1974 na POŠ Topol in jo
nadaljevala na OŠ Medvode, kjer še danes z
otroki pripravlja različne priložnostne kulturne

in lutkovne predstave, novoletne prireditve, vodi
gledališki krožek in priložnostno organizira raz-
lične ustvarjalne delavnice. Je mentorica otro-
škega parlamenta OŠ Medvode in hkrati koor-
dinatorka krovnega občinskega otroškega parla-
menta. Kot predstavnica otroškega parlamenta
sodeluje v Akcijski skupini za preventivo zlora-
be dovoljenih in nedovoljenih drog Medvode.
Že petnajst let je tudi članica upravnega odbora
Zveze prijateljev mladine Ljubljana Šiška.

Kot je zapisano v obrazložitvi, Marjeta Jam-
nik aktivno in angažirano ”vabi” in uvaja otro-
ke v svet kulturnega ustvarjanja in delovanja,
vzgaja jim spoštovanje do kulturnih dobrin in
ustvarjalnosti. Angažirana je na širšem kultur-
no družbenem področju delovanja, seveda s
poudarkom na delu z otroki. Sama namreč po-
gosto poudari, da je ”v mladih naše največje
bogastvo”. ”Že tretjič sem bila nominirana in
letos dobila to priznanje, ki mi veliko pomeni.
Izpostavila bi svoje veliko prostovoljno delo na
področju kulturnega udejstvovanja, predvsem
pa pri delu z otroki, kar mi največ pomeni. Ko-
likor mi bo moč dala, bom to še nadaljevala,”
je povedala Marjeta Jamnik.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Najpomembnejše delo z otroki
Marjeta Jamnik je prejela plaketo občine Medvode za aktivno delovanje na ljubiteljskem 

kulturnem področju in področju dela z otroki.

Marjeta Jamnik je že vrsto let aktivna na področju
kulture in dela z otroki.
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Ivanka Šušteršič iz Seničice je leta 1991 za-
ključila aktivno delovno razmerje kot diplomi-
rana pravnica in takoj nastopila novo prosto-
voljno službo ob ustanovitvi Škofijske Karitas
Ljubljana ter Župnijske Karitas Preska in sv.
Katarina - Topol. Prav tako je bila velik pobud-
nik za ustanovitev Karitas v drugih župnijah v
Občini Medvode. Kot upokojena diplomirana
pravnica redno vsak torek brezplačno svetuje
na sedežu Slovenske Karitas v Ljubljani. 

Na leto opravi približno tisoč ur prostovoljne-
ga dela za potrebe Karitas. Pred dvajsetimi leti
je bila pobudnica za koncert Klic dobrote na
medvoški televiziji v tednu Karitas. Na njeno
pobudo se vsako leto organizira skupaj s Civil-
no zaščito in Prostovoljnim gasilskim druš-
tvom Preska prevoz okrog dvajset starejših 
občanov na Šmarno goro. Uspešno organizira
telovadbo za starejše. Že peto leto aktivno so-
deluje v društvu Boja proti trgovini z ljudmi. Je
ustanovna članica slovenskega Unicefa, v kate-
rem je vrsto let tudi aktivno sodelovala. Pod
okrilje prostovoljne dejavnosti je skupaj s svo-
jimi sodelavci vzela celotno organizacijo sve-
tih maš v Centru starejših občanov Medvode
ter organizirala celotno mrežo prostovoljcev za

izvajanje te dejavnosti. Ob veliki noči in Mi-
klavžu pripravijo obdarovanje za vse stanoval-
ce, na binkoštni ponedeljek pa jih povabijo na
srečanje starejših v bližnjo župnijo. 

Leta 2010 je za svoje delo ob 20-letnici slo-
venske Karitas prejela priznanje. Za petnajst-
letno delo je v letu 2007 od Ministrstva za
delo, družino in socialne zadeve prejela pohva-
lo za dobroto, plemenitost in človekoljubno
delo kot dobrotnica leta. ”Ivanka Šušteršič je
človek, ki veliko svojega časa namenja ljudem
v stiski, ne glede na njihovo veroizpoved, na-
rodnost, raso ali osebno prepričanje. Poseben
izziv ji predstavlja stik z najbolj neopaznimi in
nenehno išče nove poti do pomoči potrebnim.
Tako se glasi obrazložitev za Ivanko Šušter-
šič, za katero je komisija odločila, da se ji po-
deli plaketa občine Medvode. Slednja pa jo je
zavrnila. ”Predlagana sem bila za častno ob-
čanko, in sicer s strani šestih organizacij, kar
pomeni od okrog tisoč ljudi. Ne zdi se mi poš-
teno do njih, da vzamem nižje priznanje,” je
pojasnila svojo odločitev in izrazila nestrinja-
nje z odločitvijo in delom komisije. 

Maja Bertoncelj, 
foto: Peter Košenina

Zavrnila podeljeno plaketo
Ivanki Šušteršič so za dolgoletno zavzeto prizadevanje na področju dobrodelnosti in prostovoljstva podelili
plaketo občine Medvode, ki pa jo je zavrnila. Šest organizacij jo je namreč predlagalo za častno občanko.

Ivanka Šušteršič je zavrnila občinsko priznanje, 
plaketo občine Medvode.

Stanko Bukovec je bil rojen 12. maja 1936
na gorski kmetiji pri Rožniku na Osolniku.
Kot otrok je občutil svetovno vojno vihro, saj
je okupator v februarju 1944 požgal Rožniko-
vo domačijo in domačine izselil. Vrnili so se
lahko šele po osvoboditvi v maju 1945 in ta-
koj začeli obnavljati domačijo. Razmere po
vojni so bile zelo težke. V tem času je obisko-
val osnovno šolo, do nje hodil po samotnih
gozdnih poteh, kajti današnje ceste še ni bilo.
Po vrnitvi iz šole pa ga je doma čakalo delo
pri obnovi doma, na hriboviti kmetiji. Po oče-
tovi smrti je še zelo mlad prevzel vodenje
kmetije, razširil dejavnost na kmečki turizem
in si ustvaril družino. 

Raztresene kmetije na Osolniku so bile veli-
ko let po svetovni vojni brez vsake infrastruk-
ture in treba je bilo prevzeti iniciativo za na-
peljavo elektrike, vodovoda, telefona, gradnjo
ceste. Brez Rožnikovega Stanka se nobeno
delo ni izvajalo. Organizacijsko je vezi iskal v
dolini, največ v vaški in kasneje Krajevni
skupnosti Sora in seveda občini. Ni bil samo
fizični izvajalec in organizator, bil je tudi so-
financer pri različnih delih. 

Ob samostojnosti Slovenije se je dejavno
vključil v številne oblike in vsebine demokra-
tičnega in političnega soodločanja v občini in

tudi širše. Njegova domačija je, še v času na-
stajanja nove demokratične družbe, ponudila
mesto demokratično mislečim ustvarjalcem
odprtih idej. Ideje in pobude, praktične nasve-
te, kako se z delom gospodarsko obdržati in
razvijati na odmaknjenih hribovitih območjih,
je več desetletij prenašal v organe Kmetijske
zadruge Medvode ter interesna kmečka in po-
deželska združenja. Vztrajno zagovarja vred-
note zdravo pridelane slovenske hrane, sobi-
vanja hribovitih in gorskih kmetij z naravo,
ohranitev krajine, okolja in življa. ”Vsak je
rad pohvaljen in tudi meni to priznanje veliko
pomeni. V obrazložitvi pa bi se dalo povedati
še marsikaj, predvsem iz vojnih časov. Star
sem bil sedem, osem let in že nosil partizan-
sko pošto. Takrat seveda nisem vedel, kaj pre-
našam. Med vojno sem marsikaj doživel. Še
danes imam pred očmi številne dogodke, tudi
to, kako smo bili na Osolnik postavljeni pred
zid za ustrelitev. Priznanje pa sem seveda do-
bil tudi zaradi prizadevanja za vas,” je dejal
Stanko Bukovec.

Maja Bertoncelj, 
foto: Peter Košenina

Medalja za Rožnikovega Stanka
Stanko Bukovec je za dosežke in uspehe ter vztrajnost pri gospodarjenju na hriboviti kmetiji, v sobivanju z

naravnimi danostmi in pri pridelovanju naravnih pridelkov, za odprtost kmetije do ljubiteljev narave ter
osebni prispevek pri gradnji infrastrukture v vasi Osolnik prejel medaljo občine Medvode.

Stanko Bukovec je prejel medaljo občine Medvode.
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Medvoški občinski svetniki so se 28. junija
zbrali na svoji sedmi seji v tem mandatu. Na
dnevnem redu so imeli deset točk in ga po sko-
raj enourni razpravi tudi sprejeli. Najbolj udar-
ni točki sta bili tokrat vezani na razširitev de-
javnosti v dveh že obstoječih javnih zavodih.
Župan Stanislav Žagar je predlagal, da bi se
Zavod za šport in prireditve razširil še s po-
dročjem turizma, Mladinski center Medvode
pa s področjem kulture. Oba predloga sta bila
tokrat prvič na svetniških klopeh, torej v
osnutku. Da bi točki umaknili z dnevnega
reda, je bil predlog že pri njegovem sprejema-
nju, a ni dobil zadostne podpore. Sta pa potem
po dolgi razpravi padla oba osnutka predloga -
tesno, a vendarle. 

Za kaj pravzaprav gre? V gradivu, ki ga je
pripravila občinska uprava, je v obeh osnutkih
zapisano, da so že v prejšnjem mandatu posa-
mezni člani občinskega sveta izrazili zahteve
po razširitvi dejavnosti zavodov in po izvajanju
nalog tudi na drugih področjih. Prav tako so
bile večkrat izražene želje po zagotavljanju
strokovne pomoči. Največkrat izražena zahte-
va posameznikov je bila, da se zavodu, ki de-
luje predvsem na področju športa, doda podro-
čje turizma, zavodu, ki deluje na področju mla-
dine, pa kultura. S to spremembo in dopolnit-
vijo odloka bi obema zavodoma na novo dolo-

čili izvajanje nalog s teh področij, ki jih sedaj
delno izvajata Turistična zveza Medvode in
Občinska kulturna zveza. Zavod za šport, turi-
zem in prireditve bi prevzel v upravljanje tudi
turistični biro, Zavod za kulturo in mladino 
pa Kulturni dom Medvode in Aljaževo hišo.
Uveljavitev obeh odlokov je bila predvidena s
1. januarjem 2012. 

Svetniki niso nasprotovali razširitvi zavodov,
so pa bili proti načinu, kako je prišlo do osnut-
ka. ”Mi smo za razširitev zavoda, ni pa pravi
način, kako je prišlo do tega osnutka. Kultur-
nih društev ni nihče nič vprašal niti se niste za
mnenje obrnili na zvezo. Takoj ko sem dobil v
roke gradivo, sem sklical kulturnike, ki so po
razpravi predlagali, da se tega na takšen način
ne podpre. Smo za to, da se zadeva odloži na
jesen, da bomo do takrat lahko pripravili kva-
litetne predloge. V tako kratkem času pa pri-
pomb nismo mogli pripraviti. Veliko je odprtih
vprašanj, ki nam jih nihče ni obrazložil. Zavod
bo moral delati s prostovoljci, ki pa so v druš-
tvih,” je pojasnil Nejc Smole (Glas), tudi pred-
sednik Občinske kulturne zveze. Na drugi stra-
ni je bilo slišati, da ni praksa, da bi ob takšnih
odlokih spraševali za mnenja ali organizirali
kakšne javne razprave. Tatjana Komac je deja-
la, da so predlagane razširitve zgolj s tistimi
segmenti, ki predstavljajo javni interes, in da

se nobenemu društvu ničesar ne jemlje. Svetni-
ki so kljub vsemu predlagali, da na prihodnjo
obravnavo osnutka dobijo tudi mnenje Turi-
stične zveze Medvode in Občinske kulturne
zveze.

V nadaljevanju so se svetniki seznanili še s
poročilom župana o sklenjenih pogodbah v
letu 2010 in dali soglasje k imenovanju direk-
torja Zavoda za šport in prireditve Medvode.
Tudi v naslednjem mandatu bo zavod vodil do-
sedanji direktor Sašo Bratuš. Sprejeli so še po-
ročilo Centra za socialno delo Ljubljana Šiška
o izvajanju pomoči družini na domu v občini
Medvode v preteklem letu, sklep o cenah, o
kritju izgube in še o javnem razpisu za podeli-
tev koncesije za izvajanje omenjene storitve
pomoč družini na domu. S Centra za socialno
delo sploh ni bilo nobenega predstavnika, tako
da svetniki odgovorov na vprašanja niso mogli
dobiti. Slišati je bilo, da je poročilo slabo in da
v njem ni jasnih pojasnil, zakaj je prišlo do iz-
gube. Svetniki so na koncu sprejeli še sklep o
imenovanju Občinske volilne komisije Občine
Medvode. Predsednica je Martina Hren, 
namestnica Darja Novak Krajšek, član Janez
Šušteršič, namestnik Roman Lavtar, član Šte-
fan Hrovat, namestnica Sonja Bagari, članica
Darja Špenko in namestnik Matej Lutar.

Maja Bertoncelj

Za mnenje niso vprašali društev
Občinski svetniki niso sprejeli osnutkov predlogov za razširitev dejavnosti dveh že obstoječih javnih 

zavodov: Zavoda za šport in prireditve z dejavnostjo turizma, Mladinskega centra pa s kulturo.

V junijski številki Sotočja smo že pisali o novem parkirišču v Pirničah,
namenjenem v prvi vrsti obiskovalcem Šmarne gore. Razdeljeno je na
dva dela. Prvi je pri nekdanjem lokalu Lipa, drugi pa diagonalno prek
križišča. Slednji bo odprt le v primeru zasedenosti prvega dela. Skupaj
to pomeni okrog dvesto parkirnih mest. Parkirišče je v zasebni lasti. Za
uro parkiranja boste odšteli pol evra, s tem da Gostilna Ledinek na
Šmarni gori vsem, ki bodo prinesli parkirni listek, da pol evra konzu-
macije pri nakupu čaja. Pobudnik in koordinator akcije je bil Tomo Šarf.

Uradno odprtje parkirišča je bilo 9. junija, udeležila pa sta se ga tako
župan občine Medvode Stanislav Žagar, kot tudi župan Mestne občine
Ljubljana Zoran Jankovič. Prišla sta tudi medvoški podžupan Saša
Ciglar pa Nada Prešeren, predsednica sveta KS Pirniče in občinska
svetnica, če omenimo le nekatere znane obraze. ”Za občino je bil to
minimalen finančni zalogaj, ki pa pomeni veliko, tudi v smislu varnos-
ti v prometu. Lastniki so za parkirišča odstopili privatna zemljišča.
Občina je zainteresirana za ureditev javnega parkirišča, a zemljišč za
zdaj žal nihče ne proda, tako da druge možnosti trenutno ni. Vesel sem,
da bodo ljudje lahko parkirali na urejenih in varnih parkiriščih, seveda
če bodo razmišljali v tej smeri, da je bolje plačati pol evra na uro za
parkirnino in prihraniti denar za kazen, ki bi jo plačali za napačno
parkiranje. Želim, da bi se parkirišča prijela,” je povedal medvoški
župan Stanislav Žagar, ljubljanski župan Zoran Jankovič pa je vsem
uporabnikom zaželel mirno parkiranje, dobro varovano parkirišče in
predvsem srečno pot na vrh prelepe Šmarne gore. 

Z rešitvijo so zadovoljni tudi v Turističnem društvu Pirniče, ki je bilo
formalni nosilec projekta. ”Parkiranje ob cesti je sedaj tudi fizično
onemogočeno. In ko želiš nekaj omejiti, prepovedati na določenem ob-

močju, moraš na drugi strani ponuditi drugo alternativo, in to je parki-
rišče, ki ga danes odpiramo. Za Pirniče to pomeni, da predajamo v
uporabo parkirni prostor, ki je legalen in sprejemljiv z vidika varnosti
v prometu. V zadnjih dneh, ko se vozimo iz Ljubljane proti Pirničam,
je prav prijeten pogled na to, da ob cesti ni polno pločevine in da se
seli na urejeno parkirišče,” pa je dejala Cvetka Židan, predsednica TD
Pirniče. Maja Bertoncelj 

Na odprtju parkirišča sta bila tudi župana Občine Medvode Stanislav Žagar 
in Mestne občine Ljubljana Zoran Jankovič, ki sta pogled usmerila proti izjemno
dobro obiskani Šmarni gori.

Dva župana pod Šmarno goro
Odprtje parkirišča v Pirničah je bil odmeven dogodek. Udeležila sta se ga tako medvoški kot ljubljanski župan.
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Njena strast so potovanja
Predstavljamo nove obraze v medvoškem občinskem svetu: Nada Prešeren, svetnica 

Nestrankarske liste za napredek krajev občine Medvode.

Se lahko uvodoma na kratko predstavite?
”Stara sem 55 let. Sem poročena in mati dveh

otrok. Živim v Sp. Pirničah, kamor sem se pre-
selila jeseni 1987. Prej sem živela v centru
Ljubljane. Po izobrazbi sem spec. splošne me-
dicine, zaposlena v Zdravstvenem domu Med-
vode. Večji del delovnega časa delo opravljam
v Centru starejših Medvode, preostali del pa v
ambulanti v zdravstvenem domu.”
Kako to, da ste se odločili za vstop v politiko?

”Nisem se odločila za vstop v politiko in tej
aktivnosti tudi ne bi tako rekla. Nisem članica
nobene stranke in tudi nikoli nisem bila. Odlo-
čila sem se za vstop v družbeno življenje kra-
ja. K temu me je nagovoril Vladimir Berton-
celj, ki ga zelo cenim. Nekaj časa sem sicer
oklevala zaradi razlogov, ki se mi zdijo še ved-
no aktualni in so povezani s pomanjkanjem
časa in pomanjkanjem izkušenj na tem podro-
čju. Je pa pošteno, da vsak poskuša narediti,
kar lahko. Sedeti doma in kritizirati, je lahko,
poskušati nekaj narediti in spremeniti, pa je
težje, kot si ljudje včasih predstavljajo.”
Kakšen bo vaš način dela v občinskem svetu?

”Mislim, da je prav, da podpremo tiste pro-
jekte, ki so smiselni, pošteni, in da poskušamo
zavrniti, kolikor je to v naši možnosti, tiste, ki
kraju in ljudem niso v prid. Temu bom sledila
tudi kot občinska svetnica.”
Kakšen je za vas dober svetnik?

”Biti mora pošten, podpirati dobre projekte in
zavračati slabe, ne glede na to, iz katere stran-
ke, skupine prihajajo. Poleg tega mora biti tudi
toliko vesten, da se zanima za probleme ljudi,
se o njih pouči in na osnovi informacij in zna-
nja poskuša ukrepati tako, da bi bilo čim več
ljudi zadovoljnih in da drugim ne bi škodil.”
Ste aktivni še na katerih drugih področjih v
občini?

”Sem predsednica Sveta za preventivo in
vzgojo v cestnem prometu, članica Odbora za
družbene dejavnosti in Komisije za pobude in
pritožbe. Zelo velik del mojih aktivnosti pa je
v KS Pirniče, kjer sem predsednica sveta KS.

To je še bolj zahtevno kot delovanje v samem
občinskem svetu. Tudi v svetu KS sem prvič,
kandidirala pa sem na pobudo krajanov. Vseh
nalog, ki jih imam, nikakor ne bi zmogla, če ne
bi mož prevzel pretežnega bremena gospodinj-
stva in skrbi za dom, za kar sem mu hvaležna,
prav tako za podporo mojemu delu in prizade-
vanjem ter občasno pomoč in nasvete.”
Kaj v občini najbolj pogrešate?

”Center Medvod teoretično vsi pogrešamo.
Prijetno je živeti v kraju, ki ima staro središče.
Dejstvo pa je, da Medvode tega nimajo in ne
morejo imeti. Medvode so nastale kot indus-

trijsko mesto. Lahko se poskusi urediti malce
bolj moderno središče Medvod. Sicer pa je v
občini kar prijetno. Najbolj morda pogrešam
malce več prijaznosti in strpnosti med ljudmi.” 
Vaše pozitivne in negativne lastnosti?

”Najbrž so takšne kot pri marsikom drugem.
Za mojo negativno lastnost štejem, da me mor-
da včasih res malce predolgo vznemirjajo ne-
kateri problemi, za pozitivni pa delavnost in
vztrajnost.” 
Kako preživljate prosti čas?

”Prostega časa sedaj res nimam več veliko,
skušam pa ga čim bolj kvalitetno preživeti.
Moja strast in največje veselje so potovanja. Če
le imam kakšen prost konec tedna, se z možem
usedeva v avto in se kam odpeljeva. Prepotova-
la sva že ves svet, bila na vseh celinah, razen
na Antarktiki in Arktiki. Imava neskončno lepe
spomine na vse kraje, kjer sva bila. Imam part-
nerja, ki je za potovanja ravno tako navdušen
kot jaz, tako da pri naju ni nič nenavadnega, če
v četrtek zvečer pogledava, kakšno bo za ko-
nec tedna vreme, se usedeva v avto in greva.”
Na kateri dosežek v življenju ste najbolj po-
nosni?

”S svojim življenjem sem zadovoljna. Zado-
voljna sem z izobrazbo, ki sem jo dosegla, z
delom, ki ga rada opravljam, z družino pa tudi
z življenjskim okoljem, ki sem si ga izbrala.”
Za konec še vprašanje o aktualni tematiki v
vašem kraju: kaj je največji problem kraja
in kako bi ga rešili?

”Pirniče so poseben problem, predvsem za-
radi dolgoletnih problemov, ki so se nakopičili
tudi zaradi pomanjkanja strpnosti, kulturnega
dialoga in razumevanja med ljudmi. Največji
problem je kulturni dom, za katerega je občina
pokazala razumevanje, da se poskusi dokonča-
ti. Naslednji projekt je Straža, okoli katerega
so se zadeve tudi zelo zapletale, smo pa na do-
bri poti. Pomembno je, da so ljudje čim bolje
obveščeni, zato smo vzpostavili internetno
stran ter po sedemnajstih letih organizirali
zbor krajanov.” Maja Bertoncelj

Nada Prešeren je novo ime v medvoškem občinskem
svetu, poleg tega je prvič tudi predsednica Sveta KS
Pirniče.

Obvestilo
Na podlagi prejetih poročil o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode in obvladovanju tveganj
na vaških vodovodnih sistemih (VVS) uporabnike pitne vode iz naslednjih VVS obveščamo, da je po-
trebno vodo za uporabo v prehrambne namene obvezno prekuhavati:

VVS Golo Brdo - Polana
VVS Mamovec - Tehovec
VVS Žlebe - Seničica
VVS Žlebe - Studenčice
VVS Žlebe - Jetrbenk

Poročila o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode in obvladovanju tveganj na posamez-
nih VVS ter poročila o preskusih posameznih vzorcev pitne vode so stalno dostopna na splet-
nih straneh Občine Medvode. Navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževanja sistemov za
oskrbo s pitno vodo ter hišnih vodovodnih sistemov so objavljena na spletnih straneh Inštituta
za varovanje zdravja RS. Občina Medvode

ČIŠČENJE POSTELJNINE (MERINO,
PREŠITE ODEJE, BLAZINE) ...
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Srečali so se upokojenci
Okrog 350 upokojencev iz vseh treh medvoških društev je na srečanju v Valburgi nagovorila tudi 

Mateja Kožuh Novak, predsednica Zveze društev upokojencev Slovenije. 

Družabno srečanje treh društev upokojencev
občine Medvode je letos potekalo osmič. 17.
junija se je okrog 350 upokojencev zbralo v
parku graščine Lazarini v Valburgi. Kot gostje
so se srečanja udeležili še člani DU Vodice in
DU Bukovica - Šinkov Turn. 

Organizacija letošnjega srečanja je bila v ro-
kah DU Pirniče, ki ima okrog 340 članov. ”V
društvu imamo pogovorne urice za zdravje,
pohodništvo, krožek ročnih del, vsako leto
obiščemo starejše in jih obdarimo, organizi-
ramo izlete, sodelujemo tudi z drugimi druš-
tvi. Z osnovno šolo sodelujemo v projektu
medgeneracijskega povezovanja na področju
računalništva,” je nekaj o aktivnostih DU Pir-

niče povedal predsednik Bruno Ličen. Pro-
gram srečanja je povezoval Ivan Rebolj, upo-
kojence pa sta nagovorila tudi medvoški žu-
pan Stanislav Žagar in predsednica Zveze
društev upokojencev Slovenije Mateja Ko-
žuh Novak, ki je dejala: ”Veliko hodim po
Sloveniji. Rada bi starejše motivirala, da se
začnejo upirati temu, kar se dogaja. Upremo
pa se lahko samo skupaj. Rada bi, da povejo
vnukom, da je možno imeti pravičnejši si-
stem, kjer spoštujemo drug drugega, kjer so
direktorji odgovorni delavcem in zanje skrbi-
jo. Mogoče je imeti državo, kjer ne bo 140 ti-
soč brezposelnih in štirideset tisoč delavcev,
ki imajo manj kot petsto evrov plače, državo,

kjer ne bo polovica upokojencev na robu živ-
ljenjskega minimuma.” Zelo kritičen pa je bil
v svojem govoru Feliks Ježek, ki je spregovo-
ril kot upokojenec. Poudaril je, da je bistvo
vsega usklajevanje pokojnin, ki bi moralo biti
še naprej v obliki rasti osebnega dohodka:
”Enkrat bo treba resnično stresti jezo, da
bomo ustavili bogatenje nosilcev kapitala.”
Poleg tega je izpostavil še nizek rekreacijski
dodatek pri upokojencih. 

Srečanje upokojencev pa je v prvi vrsti dan
za druženje in tako je bilo tudi tokrat. Še pred
začetkom srečanja pa je bilo v prostorih VIZ
Frana Milčinskega odprtje razstave ročnih del
vseh treh društev. Maja Bertoncelj

Junij je bil prazničen tudi za Društvo upokojencev Medvode, ki je da-
leč najštevilnejše društvo upokojencev v občini. Zaznamovali so šest-

deset let delovanja. Osrednja prireditev je bila 16. junija, slavnostna
akademija v Kulturnem domu Medvode. V prostorih društva je bila od
14. do 24. junija na ogled razstava stenskih prtičev iz skrinj naših mam
in babic, 21. junija pa so imeli še kulturni večer v Knjižnici Medvode.

Osrednji dogodek je bila slavnostna akademija s kulturnim progra-
mom, ki je bil obarvan medgeneracijsko. Slavnostna govornika sta bila
Marija Tome, predsednica Društva upokojencev Medvode, in Stanislav
Žagar, župan občine Medvode. ”Društvo upokojencev Medvode je sto-
pilo v tretje življenjsko obdobje in združuje 1210 članov ter njihove bo-
gate izkušnje, znanje in modrost. V našem društvu potekajo številne
dejavnosti: socialna dejavnost in izobraževanje, kultura, ročna dela,
šport, telesna vadba za ženske, izleti, pohodništvo in planinstvo, pro-
jekt Starejši za višjo kakovost življenja doma, medgeneracijsko sodelo-
vanje, sodelovanje s Centrom starejših Medvode. Sodelujemo tudi z
občino in drugimi ustanovami,” je v govoru med drugim povedala Ma-
rija Tome, na koncu pa dodala: ”Rada bi doživela še kakšen jubilej
medvoških upokojencev in našega društva, saj je življenje z njimi tako
bogato za dušo in telo, da se ne čudim, ko tudi sama vse pogosteje 
rečem: ”Oprostite, tako se mi mudi, grem v društvo. Hvala vsem in
vsakemu posebej.” 

Na slavnostni akademiji so podelili tudi priznanja: devet pisnih 
zahval, štiri plakete, za častni članici pa so imenovali Ivanko Gaber in
Alojzijo Smolič. Maja Bertoncelj

Na srečanju upokojencev iz društev Medvode, Smlednik in Pirniče je bilo znova 
veselo.

Upokojenci vseh treh društev so se predstavili z ročnimi deli. Na sliki Štefka 
Balaško, vodja krožka ročnih del v DU Pirniče.

Praznovalo najštevilnejše društvo

V okviru praznovanja so pripravili tudi razstavo stenskih prtičev iz skrinj naših
mam in babic. V prostorih društva so jih razstavili 33 in vsi so starejši od 
petdeset let. Najstarejši je bil narejen že pred več kot 150 leti. Na sliki Majda 
Tratar, vodja razstave. 



Ljudje in dogodki

12 - S O T O Č J E

Desetega aprila je minilo devetdeset let od
ustanovitve PGD Smlednik. Devet desetletij so
praznovali v juniju. 10. junija so imeli slavnost-
no sejo, na kateri so podelili tudi priznanja. Pre-
jeli so jih Andrej Čarman in Pavel Vovk za po-
sebne zasluge, Milan Kosec in Janez Krauptner
plamenico tretje stopnje, Marko Debeljak pla-
menico druge stopnje in PGD Smlednik plame-
nico prve stopnje. Osrednji dogodek pa je bil 11.
junija v parku graščine Lazarini. Začel se je z
gasilsko parado, nadaljeval s proslavo, zaključil
pa z veselico z ansamblom Veseli Gorenjci.
Slavnostna govornika na proslavi sta bila pred-
sednik PGD Smlednik Zvone Strojan in pred-
sednik UO Gasilske zveze Slovenije regije
Ljubljana 1 Franc Bradeško. ”Življenje sestav-
ljajo včasih lepi in včasih malo manj lepi trenut-
ki. Gasilci se pri svojem delu srečujemo z obo-
jimi. Ko ob požarih pomagamo ljudem, so nji-
hove stiske velike, vendar jim naša pomoč vra-
ča zaupanje v soljudi. Gasilcu je v največje za-
dovoljstvo prepričanje, da je svoje delo opravil
najbolje, kot ga je lahko,” je v govoru med dru-
gim povedal Zvone Strojan, predsednik PGD
Smlednik, v nadaljevanju pa na kratko predsta-
vil še devetdesetletno zgodovino društva.

M. B., foto: Peter Košenina

Devet desetletij smleških gasilcev 

Živobarvnost so gasilskemu sprevodu dodale tudi narodne noše in godbeniki 
medvoške godbe.

Zbrane je nagovoril predsednik PGD Smlednik Zvone Strojan, ki je na kratko opisal
zgodovino društva in njegovo vlogo v življenju kraja.

Od 17. do 24. julija bo v Kočevju 18. mladinska gasilska olimpijada,
na kateri bo kot ena izmed treh slovenskih ekip nastopila ekipa
mladink PGD Zbilje. Na to veliko tekmovanje se pripravljajo po načr-
tih. Več je povedal Anže Šilar, ki je z Matijem Kalanom mentor ekipe:
”Poleg treningov, ki jih organiziramo sami v Zbiljah, je imela celotna
reprezentanca že tri enodnevne treninge in v začetku julija prve 
tridnevne skupne priprave. Od 8. do 10. junija bomo imeli še druge
skupne priprave, nato pa bo že na vrsti olimpijada. Vsi treningi in
skupne priprave potekajo na stadionu v Kočevju. Na treningih so po-
leg mentorjev prisotni celotno vodstvo reprezentance, reprezentančni
trener in trije slovenski sodniki, ki bodo sodili na olimpijadi.”

Odločilen nastop jih čaka 21. julija. Rezultata ne želijo napove-
dovati. ”Cilj je tako vajo z ovirami kot štafeto narediti z optimalnim
časom, ki smo ga sposobni doseči, in seveda brez napak. Če nam to

uspe, tudi rezultat ne bo izostal,” je dejal Šilar, o trenutnih časih pa
dodal: ”Časi vaje z ovirami in štafete so za zdaj solidni, nekje na
ravni časov iz prejšnje olimpijade. Pomembneje je, da so konstantni
in da pri nobeni od obeh disciplin ne prihaja do napak. Določene
malenkostne detajle in čase na posameznih segmentih vaje in štafete
pa bomo poskusili še izboljšati, kar je tudi cilj priprav, ki so še pred
nami.”

Mladinke iz PGD Zbilje so se z zmago v svoji kategoriji izkazale tudi
na izbirnem tekmovanju mladine Gasilske zveze Medvode, ki je
potekalo 11. junija v Zbiljah. V PGD Zbilje so šle tudi preostale tri
zmage na tem tekmovanju: pri mladincih, pionirjih in pionirkah. Isti
dan pa je bilo v Žažarju regijsko tekmovanje gasilske mladine v ori-
entaciji. Mlajše pionirke iz PGD Sora so osvojile drugo mesto, njihove
starejše pionirke pa so bile tretje. Maja Bertoncelj

Zbiljke pred gasilsko olimpijado

Gasilska parada od Gostilne Zorman do parka graščine Lazarini
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V Sori gasili po starem
Na prireditvi ob stoletnici blagoslovitve gasilskega doma so prikazali gašenje požarov 

s pomočjo stare gasilske opreme.

Letos mineva sto let, odkar so sorški gasilci
začeli uporabljati svoj gasilski dom. V soboto,
2. julija, ga je, prenovljenega, sorški župnik
Jože Čuk drugič blagoslovil. Ob tem so gasil-
ci prikazali, kako so gasili v časih, ko je požar
oznanjal še gasilski rog, brizgalno pa so
namesto tovornjaka na kraj požara privlekli
konji.

V Sori so prostovoljno gasilsko društvo us-
tanovili pred 106 leti, ko so tudi kupili prvo
brizgalno. Z leti so imeli vedno več gasilske
opreme, ki pa je niso imeli kje hraniti, zato so
se maja leta 1910 odločili sezidati gasilski
dom. Na zemljišču, ki so ga odkupili od do-
mačinov, so ga postavili že do decembra istega

leta, 2. julija 1911 pa ga je na slovesnosti
blagoslovil takratni župnik Fran Saleški
Finžgar. Sto let pozneje je brizgalna iz leta
1906 na prireditvi Gasimo po starem spet čr-
pala vodo in gasila požar, a tokrat ne pravega.
Ročna brizgalna je zahtevala usklajeno delo
najmanj štirih gasilcev, ki so se ob velikem na-
poru hitro utrudili, zato so morale na pomoč
sveže roke. V prikazu gašenja po starem je po-
leg domačega društva sodelovalo še nekaj
okoliških, ki so prikazala gašenje s svojo staro
gasilsko opremo, obiskali pa so jih tudi pri-
jatelji iz avstrijske Koroške. ”Sorški gasilski
dom je kulturni spomenik, zato smo se že pred
leti odločili njegovemu stolpu povrniti prvotno

podobo, kritino smo zamenjali z originalno iz
tiste dobe, prav tako pa smo vgradili okna po
prvotnih načrtih. Njegova zunanja podoba zdaj
ustreza originalni. Stavba je postala ena
primernih lokacij za občinski gasilski muzej,
vendar to zahteva dodatna vlaganja. Kako bo
naprej, bomo še videli,” je ob priložnosti dejal
predsednik PGD Sora Mirko Javeršek.

Gasilstvo ima v Sori dolgo tradicijo, sloves-
nost ob stoletnici gasilskega doma pa so v
društvu izkoristili tudi za to, da so se zahvalili
svojim članom z najdaljšim gasilskim stažem.
Po koncu so se vsi skupaj, kot pred sto leti,
poveselili na gasilski veselici. 

Peter Košenina

Sorški stari gasilski dom je pred desetletji zamenjal večji in sodobnejši. Po obnovi
je jubilant spet tak kot pred stoletjem.

Gašenje je bilo včasih naporno opravilo. Veliko ročno brizgalno je poganjalo najmanj
osem rok, ki so se hitro utrudile, zato so morale biti gasilske vrste številne in močne.

Gasilstvo je v Zgornjih Pirničah ena najbolj priljubljenih dejavnosti,
ki z dobrim namenom povezuje krajane. Prostovoljno gasilsko društvo
šteje okrog 140 aktivnih članov, od katerih je več kot polovica opera-
tivnih. ”Društvo se dobro razvija, interesa je dovolj, skrbi me le, kako
bomo sestavili vodstveni kader, saj je zakonodaja v tej smeri zelo
komplicirana,” pravi Franci Lavrinc, predsednik PGD Zg. Pirniče.
Bolj kot gašenje požarov jih v zadnjem času zaposlujejo naravne 
nesreče, kot so neurja in poplave. 

Društvo ima dolgo zgodovino, saj letos praznujejo 110-letnico. Za-
znamovali so jo tudi z vrtno veselico, na kateri je za dobro voljo 
skrbel ansambel Triglavski muzikanti. Največja želja gasilcev iz 
Zg. Pirnič pa je nov gasilski dom, za kar si prizadevajo že več let. V
ta namen so kupili 11.500 kvadratnih metrov zemlje, ki je zemljiško-
knjižno urejena, zdaj pa potekajo prvi koraki v smeri gradnje. ”Izde-
lali bomo projekt, uredili vso potrebno dokumentacijo, nato sledi grad-
nja. Novi gasilski dom naj bi v veliki večini financirala občina, zgod-
bo bomo poskusili spisati tako, da bi pridobili tudi nekaj evropskih
sredstev. Društvo nekaj denarja sicer ima, vendar še zdaleč ne toliko,
da bi se lahko samo lotilo take gradnje,” pravi Lavrinc, ki upa, da bi 
z gradnjo lahko začeli čez dve ali tri leta. Peter Košenina

Z mislimi pri novem gasilskem domu
Gasilci iz Zgornjih Pirnič praznujejo 110-letnico delovanja. Praznovali so jo 

z akademijo in vrtno veselico. 

Za prihodnost gasilstva se v Zg. Pirničah ni bati. Predsednik društva Franci
Lavrinc pravi, da v kraju pritegne več mladine kot katerakoli druga dejavnost.
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Ljudje in dogodki

Zlatarstvo Luka Trtnik s.p., Polje
17, Ljubljana-Polje

ZAUPAJTE ZLATARSKIM MOJSTROM!

DELOVNI ČAS:
PON. - PET.: 9. - 18. ure
SOBOTA: 9. - 12. ure

Seškova c. 9
1215 Medvode, 
tel.: 01/361 1694

www.zlatarstvo-trtnik.si
pestra izbira nakita

izdelava nakita po naročilu
popravilo, čiščenje nakita

imamo naziv ”zlatarski mojster”
40 let tradicije
ročno delo!

ODKUPUJEMO VSE VRSTE ZLATA

Sedmič na pot z roparskimi vitezi
Na dan državnosti, 25. junija, je Turistično druš-

tvo Žlebe-Marjeta organiziralo tradicionalni 
Pohod po poteh roparskih vitezov. Potekal je
sedmič zapored, tudi letos pa se ga je udeležilo
veliko pohodnikov. Okrog petdeset se jih je na
pot podalo izpred OŠ Preska, drugi pa so se 
jim pridružili med potjo, največ pri cerkvi sv. 
Marjete, kjer je bila prva postaja. 

”Glavni namen prireditve je druženje, spozna-
vanje naše zgodovine ter seveda tudi praznova-
nje državnega in medvoškega praznika,” je po-
vedal Andrej Bonča, podpredsednik TD Žlebe-

Marjeta, ki je v opravi viteza pohodnike sprem-
ljal na celotni poti, tako kot tudi Mirko Verovšek
in Ivan Erjavec. Drugi so se jim skupaj z boljši-
mi polovicami pridružili kasneje. Pri sv. Marjeti
so udeležencem povedali nekaj o zgodovini ro-
parskih vitezov, nekaj časa je bilo tudi za okrep-
čilo, nato pa naprej na Jeterbenk, do cerkvice sv.
Jakoba na Petelincu in do cilja na Branovem,
kjer je bil uradni zaključek prireditve s pestrim
programom in okrepčilom. 

Večina udeležencev je bila na pohodu že več-
krat, vsako leto pa se jim pridruži tudi nekaj

novih. ”Midva sva prvič. Slišala sva, kako je
fino, da se veliko dogaja. Prišla sva tudi zato,
da izveva nekaj o zgodovini roparskih vitezov
ter seveda zaradi rekreacije in druženja,” sta
dejala Danica in Marjan Lipuš iz Preske.
Drugič pa je bil na pohodu Janez Poljanec iz
Sp. Senice. ”Z ženo sva prišla, ker je dobra
družba in super organizacija,” je povedal nekaj
o razlogih za udeležbo. Člani TD Žlebe-Mar-
jeta se vsako leto zelo potrudijo in udeleženci
so tudi letos domov odšli zadovoljni. 

Maja Bertoncelj

Na pohod z roparskimi vitezi se je izpred OŠ Preska odpravilo okrog petdeset udeležencev, drugi so se jim pridružili med potjo.

Dvajset zadetkov za naslov prvaka
Lovska družina Medvode je na strelišču v Logu pri Rakovniku 26. junija pripravila občin-

sko prvenstvo v streljanju na glinaste golobe, na katerem se je pomerila z lovsko družino
Šmarna gora. Občinski prvak je postal Tomaž Tratnik (na sliki) iz vrst organizatorja, ki je
zadel vseh dvajset golobov. LD Medvode je svoje strelišče letos nadgradila z novim av-
tomatskim metalcem golobov, ki živobarven ”krožnik” lahko vrže v pet različnih smeri na
treh različnih višinah. Lovec goloba pokliče z glasnim klicem, ki ga metalec zazna preko
mikrofona pred njegovimi nogami. Smer, v katero bo golob poletel, je naključna, tako da stre-
lec ne more predvideti, kam bo streljal. V trenutku klica mora imeti puško ob telesu, šele nato
jo lahko dvigne k obrazu in meri v smeri goloba. Refleksi ter usklajenost oči in gibov so v
tem športu ključnega pomena. Lovci so tekmovali v dveh tekmovanjih in treh starostnih 
kategorijah. V streljanju na glinaste golobe je vsak streljal po dvajsetkrat, v streljanju z 
malokalibrsko puško pa na razdalji 35 metrov po desetkrat. Streljanje z malokalibrsko puško
je štelo le za ekipno tekmovanje, v katerem so sešteli rezultate šestih najboljših lovcev vsake
lovske družine v obeh disciplinah. Prvo mesto je s 1048 osvojenimi točkami zasedla LD
Medvode, LD Šmarna gora pa je zbrala 977 točk. Peter Košenina
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Ljudje in dogodki, oglasi

Prvi Rotary družinski reli
Rotary klub Medvode je v sklopu prireditev ob ustanovitvi novega

slovenskega distrikta 9012 v začetku junija organiziral 1. Rotary
družinski reli. Namenjen je bil druženju in zbiranje sredstev za po-
moč socialno šibkim osnovnošolcem iz medvoških šol. Udeleženci
so se na okrog 60 km dolgo pot podali izpred Hiše kulinarike 
Jezeršek v Sori, trasa pa jih je vodila čez Topol (na sliki) proti 
Polhovemu Gradcu v Horjul, kjer je bil postanek za športne naloge,
naprej proti Smrečju do Vrha Sv. Treh Kraljev, proti Rovtam in do
cilja v Logatcu. M. B., foto: Primož Jurman

Zupanc Matjaž s.p.
Zg. Pirniče 45 b, 1215 Medvode
tel.: 01/3621379, fax: 01/3621425, GSM: 041/646487
e-pošta: instalacije.zupanc@siol.net

OGREVANJE, SOLARNA TEHNIKA, TOPLOTNE ČRPALKE

Dobro obiskan Slovenski dan

Brezplačna pokušina domače hrane in pijače,
zabavni program, starodobni traktorji in druže-
nje so tisto, kar na Slovenski dan v Kampu
Smlednik v Dragočajni privablja vsako leto
več ljudi. Prireditev, letos je bila petič zapored,
je zagotovo ena bolje obiskanih v občini. Pote-
kala je 26. junija.

”Tradicija, ponudba, dober glas, ki je segel
že zunaj meja naše občine, in reklama,” je ne-
kaj razlogov, da se je Slovenski dan tako do-
bro prijel, navedel Miloš Jenko, predsednik
TD Dragočajna-Moše, ki je bilo organizator

prireditve, in dodal: ”Tudi letos smo pripravi-
li številne dobrote. Ljudje imajo še vedno radi
tradicionalno hrano. Samo poglejte, kako dol-
ga vrsta je za ričet.” Poleg ričeta so izmed
jedi na žlico pripravili še vampe in letos prvič
krompirjev golaž. Bogato so bile obložene
tudi mize z drugimi domačimi dobrotami.
”Vsako leto je obisk večji, vsako leto pripra-
vimo več, pa še zmanjka. Ob enajstih smo
dale na mizo, ura je eno, pa so mize že sko-
rajda izpraznjene. Tudi ponudba je letos do-
polnjena. Imamo tradicionalne jedi: krofe,

flancate, ocvirkovco, kekse, zavitke, potice,
kašo s suhimi slivami, z ocvirki, polento z
ocvirki, mlečni zdrob, kislo mleko, žgance,
medlo, prato, kruh, kruh z orehi, carski praže-
nec, za katerega je prav tako veliko povpraše-
vanja, pa seveda ponudba domačih brezalko-
holnih in alkoholnih pijač,” je nekaj o ponud-
bi povedala Majda Zor iz Moš. 

Organizatorji se na prireditev pripravljajo kar
nekaj časa in že razmišljajo o prihodnji. Želijo
si le, da jih ne bi prerasla. Obiskovalcev je res
že veliko. Maja Bertoncelj

Na Slovenski dan pride vsako leto več ljudi. Prava popestritev so starodobni traktorji. Tudi teh je vsako leto več.

predprodaja vstopnic
Kranjska hiša, Glavni trg 2



Ljudje in dogodki

16 - S O T O Č J E

Prižgali sončni ogenj

Zgodba ognja se je začela na prvi poletni dan, končala pa na kresni večer. Prižgali so ga s pomočjo sonca in leče, zažgali pa so zelišča.

Pri cerkvi sv. Janeza Krstnika v Zbiljah so na
prvi poletni dan prižgali sončni ogenj kot uvod
v letošnjo že enajsto prireditev Kresovanje, ki
poteka v organizaciji KUD Zbilje. Sončni ogenj
so začeli prižigati ob 12.57. S pomočjo sonca in
leče ga je letos prižgal domačin Sebastjan Kri-
stan v družbi življenjske sopotnice Polone Pir-
nat in njunega sinčka Martina. Tako je že enajst
let in le enkrat doslej se je zgodilo, da vreme ni
dopuščalo prižiga na ta način. Ob ognju in vo-
nju po starih zeliščih, ki so jih zakurili, je svoje
pesmi prebirala Marija Krajnik iz Reteč.

”Gre za tradicijo, ki ne izhaja iz nobenega
konkretnega izročila. Gre za t. i. ”izumljanje tra-

dicije”. Kresovanje je praznik naše skupnosti, ki
se začne z zelo intimnim dogodkom, kot je pri-
žig ognja, zaključi pa se na odprt način in s šte-
vilnimi obiskovalci. Ni naključje, da ogenj pri-
žigamo pri cerkvi 21. junija, na solsticij, na prvi
poleti dan, ki je predkrščanski praznik, na 23.
junija, na predvečer Janeza Krstnika, ki je kr-
ščanski svetnik, pa izvajamo obred na vodi. S
tem skušamo povezati predkrščansko in krščan-
sko izročilo in ga presegati v ekumenističnega,”
je povedal Franc Cegnar, vodja projekta in
predsednik KUD Zbilje. Ogenj spremlja celotno
prireditev, ki se je noč po prižigu nadaljevala z
molitvijo rožnega venca, še dan kasneje pa za-

ključila z upevanjem kresnic in dogajanjem na
Dobravi ob Zbiljskem jezeru: kresovanjem na
vodi in kresnim rajanjem. V kresno noč sta obis-
kovalce ponesla pevka Bogdana Herman in 
harmonikar Jure Tori. Kot zanimivost: letos so s
prireditvijo kandidirali na razpisu Javnega skla-
da RS za kulturne dejavnosti, na razpisu za
skupnostne umetnosti, in bili uspešni.

Prihodnje leto bodo sklenili prvi ciklus dvanaj-
stih kresovanj, kot je dejal Cegnar, pa že jeseni
začenjajo snovanje novega ciklusa. Kresovanje
bi radi prenovili, mu dodali nove vsebine, pred-
vsem pa k soustvarjanju povabili nove soustvarjal-
ce in še širši krog domačinov. Maja Bertoncelj

Jaka Dernovšek na Župančičevi frulici
Osnovna šola Pirniče je četrto leto sodelovala na Župančičevi fruli-

ci. Gre za projekt, ki vključuje mlade literarne ustvarjalce in umetni-
ke govorjene besede iz skoraj sto slovenskih in zamejskih šol. Zaključ-
no srečanje osnovnošolskih in srednješolskih pesnikov ter osnovno-
šolskih deklamatorjev je vsako leto junija v Vinici, rojstni vasi Otona
Župančiča. Letos je pirniško šolo s svojimi pesmimi predstavljal de-
vetošolec Jaka Dernovšek in prišel v ožji izbor petih pesnikov. M. B.

Starejše učijo računalništva
OŠ Pirniče je v sodelovanju z Društvom upokojencev Pirniče zače-

la projekt medgeneracijskega sodelovanja. ”V računalniško učilnico
smo povabili starejše občane na začetne in nadaljevalne tečaje raču-
nalništva. Vabilu se je odzvalo šest krajank, ki so ob pomoči naših
učencev in pod vodstvom računalničarke šole Urške Wertl vstopile v
svet računalništva. S projektom računalniškega opismenjevanja bomo
nadaljevali v prihodnjem šolskem letu,” je pojasnila Martina Kut-
nar, ravnateljica OŠ Pirniče. M. B., foto: arhiv OŠ Pirniče
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Mešani pevski zbor sv. Urh Smlednik je s
slovesnim koncertom v dvorani KUD Smled-
nik praznoval dvajsetletnico delovanja. Pred
dvajsetimi leti so se zbrali mladi, ki so imeli
veselje do petja, bili so pa tudi člani
mladinske veroučne skupine; najprej je bil to
le cerkveni zbor, pozneje pa so začeli prepe-
vati tudi posvetne pesmi in se na povabilo
KUD Smlednik vključili v društvo. Od takrat
naprej tudi sodelujejo na revijah pevskih
zborov in na drugih prireditvah. Prvi del kon-
certa so sestavljale verske pesmi. Povezava
med posameznimi sklopi pesmi je bila
pripoved o tem, kdo je zbor vodil in kaj se je
takrat dogajalo. V zboru se je v teh letih za-

menjalo kakih sedemdeset pevcev. In prejšnje
zborovodje ter pevce, ki ne pojejo več v
zboru, so povabili na slavnostni koncert, prav
tako pa oba župnika, prejšnjega Rafka Kralja
in sedanjega Tomaža Nagodeta. Leta 1995 je
vodenje zbora prevzel Andrej Žagar. To, da
zbor in njegov dirigent dihata kot eno, se vidi
v vsaki pesmi, saj so zapete z žarom in vesel-
jem. 

Drugi del koncerta so sestavljale posvetne
pesmi, tako ljudske kot umetne. Pevci so
hoteli poudariti pomen, ki ga ima petje v nji-
hovem življenju, in so se za drugi del oblekli
v svoja vsakdanja oblačila. 

M. Ž., foto: arhiv zbora, Robi Rokavec 

Koncert ob jubileju MePZ sv. Urh

BAR VILI
Avtokamp Smlednik 

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. - 24. ure
Ob petkih, sobotah in nedeljah

ocvrte postrvi, jedi z žara, 
sladice ...

Tel. 040/22 19 45
Možnost piknikov 

po predhodnem naročilu!
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Skupni koncert s pevci iz Novega Sada
V Kulturnem domu v Sori je bil 2. julija skupni koncert, ki ga je organiziralo Kulturno društ-

vo Simon Jenko, Lovski pevski zbor Medvode z zborovodjem Janezom Čadežem. V goste so
povabili dva zbora društva Slovencev Kredarica iz Novega Sada v Srbiji. Za poslušalce in lju-
bitelje zborovske pesmi so pripravili dveurni program. Oba gostujoča zbora sta dan prej
nastopila tudi v Ljubljani na prireditvi Dobrodošli doma, na prvem skupnem srečanju
Slovencev v zamejstvu in po svetu ter izseljencev. M. B., foto: Peter Košenina

Atelje v naravi
Likovna sekcija KUD Zbilje je 11. junija

pripravila Slikarski dan ob Zbiljskem
jezeru. Potekale so delavnice slikanja v na-
ravi za otroke, delavnica akvarela, likovna
tržnica in ”plein air” slikanje, v galeriji pa
so odprli razstavo likovnih ustvarjalcev
KUD Zbilje. Likovno tržnico bodo prirejali
vsako soboto in nedeljo (od 16. julija do
28. avgusta) od 12. do 19. ure. Že drugo
leto zapored pa v KUD Zbilje v času polet-
nih počitnic organizirajo slikanje in risanje
v naravi za otroke. ”Gre za projekt, s kate-
rim želimo otroke povabiti k večjemu

preživljanju prostega časa v naravi in obe-
nem spodbujati njihovo kreativnost in
likovni razvoj. Letos smo uvedli tudi
likovne delavnice za družine oziroma
otroke, mlajše od šestih let, s starši ali
skrbniki. Tako bodo starši in otroci ob upo-
dabljanju različnih motivov, živali, rastlin
in pravljičnih bitij lahko več časa preživeli
skupaj z otroki v ustvarjalnem vzdušju,” je
pojasnila Andreja Eržen, vodja projekta.
Delavnice bodo vsako soboto od 10. do 12.
ure pri igrišču na Zbiljski dobravi, vsak
četrtek pa se bodo z otroki odpravili na
izlete v naravo.

Maja Bertoncelj,
foto: Peter Košenina

V Sori so se predstavili pevci zborov društva Slovencev Kredarica iz Novega Sada.

Pevci so se pred koncertom postavili pred kapelico farnega zavetnika sv. Urha nasproti dvorane. 

Utrinek s Slikarskega dneva ob Zbiljskem jezeru
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Mladi

Osnovna šola Preska, na kateri je 77 zaposle-
nih, skupaj z dvema podružnicama pa jo obis-
kuje nekaj manj kot petsto učencev, ima od
maja novega ravnatelja. To je Primož Jurman
z Ladje. Ravnatelj je bil že dva mandata od leta
1996 do 2006, zadnji mandat pa je bila ravna-
teljica Tatjana Bizant. 
Kako to, da ste se odločili za vrnitev na OŠ
Preska?

”V prvi vrsti vidim delo ravnatelja kot izziv in
nikoli dokončano zgodbo. V preteklih letih sem
razširil obzorja, saj sem bil zaposlen zunaj šol-
stva, v gospodarstvu. To ti da dodaten pogled.
Prišla je ideja, da bi bilo treba poskusiti znova,
oplemenititi to delo, prinesti morda nekaj dru-
gačnega duha, ne rečem svežine, ker sem pre-
pričan, da so tudi v preteklosti na šoli dobro de-
lali. Ne nazadnje je šola v tem obdobju dobila
tudi nove prostore. Sistem javnega šolstva je
vezan na državni proračun in je ogromen si-
stem, ki za vsako spremembo zahteva določen
čas, medtem ko je v gospodarstvu vse skupaj
bolj dinamično. Za vrnitev pa sem imel tudi še
nekaj osebnih razlogov, predvsem bi izpostavil
dolgo pot do nekdanje službe.” 
Omenili ste, da želite vnesti nekaj drugačne-
ga duha. V kakšnem smislu?

”V mislih sem imel spremembo v načinu raz-
mišljanja. Ne mislim sedaj, da bi začeli razmiš-
ljati s podjetniško ali z gospodarsko glavo. Da-
leč od tega. Želel bi samo, da začnemo vsi sku-
paj sprejemati družbeno realnost kot dinamič-
no. Do teh sprememb ne bomo prišli z danes na
jutri, ampak korak za korakom. Želim dati
Medvodam nekaj, kar sem se v preteklosti na-
učil. Če bodo učitelji, ki poučujejo na naši šoli,
sprejeli vsaj delček tega, bom zelo zadovoljen.
Čim prej bodo to ponotranjili, tem lažje jim bo
tudi pri delu v razredu. Poudarjam, da s tem ne
mislim, da sem prišel učiti nekaj na novo. Ne,
saj naši učitelji zadeve delajo korektno. Gre
samo še za dodaten element, ki jim morda
utegne pri delu z učenci, starši, okoljem poma-
gati. Na to moje izvajanje se vežejo določene

aktivnosti, ukrepi, vse seveda s sodelovanjem
vseh strani. Z mojim prihodom se torej nič ne
bo revolucionarno spremenilo, rad pa bi lastne
ideje vključil v že obstoječe delo.” 
Kako bodo te spremembe občutili učenci,
starši?

”Želel bi si konkretnega in hkrati korektnega
sodelovanja. Drug brez drugega ne moremo.
Želel bi si prisluhniti vsem stranem, vdahniti
nekaj več življenja, šolo še bolj odpreti v kraj,
v lokalno skupnost, pa tudi v Evropo. Rad bi
tako učiteljem kot staršem, predvsem pa učen-
cem dal domoljubni element, da so ponosni na
kraj, iz katerega prihajajo. Ne delam si utvar,
da težav ni in jih ne bo. Vedno so, s pogovo-
rom, medsebojnim sprejemanjem in neposred-
nim odkritim dialogom pa se da marsikaj reši-
ti. Ustvariti sliko o sebi, da bom jaz tebi ugajal,
da bomo lažje sodelovali, ne gre. Družba se
spreminja in s tem tudi navade, pričakovanja.
Šola temu sledi, tisto, kar se dogaja v družbi, pa
je vedno korak pred zakonodajo, pravilniki.” 
Družba se spreminja. Kaj opažate, se je
spremenilo v teh petih letih, ko vas ni bilo na
šoli? 

”Kar se tiče mojega dela, se je povečala biro-
kracija. Če pogledam v razredu, so otroci po-
stali drugačni, vedno več je otrok s posebnimi
potrebami, ki so vključeni v reden pouk. Otro-
ci in tudi starši na eni strani ne prihajajo več v
šolo kot v edino institucijo, kjer je doma zna-
nje. S sodobno tehnologijo so možnosti dosto-
pa do informacij neomejene in šola je postala v
naboru ponudnikov znanja zgolj eden izmed
njih. Pa vendarle toliko bolj pomemben, ker ni-
hče drug, razen šola, poleg podajanja znanja ne
vzgaja, učencem ne da možnosti sodelovanja v
skupini, kot je tukaj v razredu, kjer nisi samo
ti, tvoje potrebe. Pomemben je še vedno člove-
ški pristop, mentorstvo. Tudi pri učiteljih opa-
žam spremembe. Imperativ vseživljenjskega
učenja postaja tudi tu zelo pomemben. Če ho-
češ biti dober učitelj, dober mentor, moraš sle-
diti znanju in delu v razredu. Vedno nove ge-

neracije pomenijo vedno nove izzive, in če jih
tako vidiš, lahko zadevo pelješ. Mladi si želijo
odgovorov, često niso zadovoljni z razlago, ki
je namenjena sama sebi. Želijo nekaj več. Lah-
ko pa rečem, da v večini primerov naši učitelji
temu kar sledijo.”
Pred kratkim so se začele poletne počitnice.
Se učiti, če si v zaostanku, delati za naprej?
Kako naj starši usmerjajo otroke v tem
času?

”Počitnice so čas počitka, ko je treba napol-
niti akumulatorje. V teh dveh mesecih ni niti
pedagoško niti strokovno utemeljeno, da bi
bilo delo za nazaj ali pa že za naprej efektivno.
Moj nasvet je predvsem usmerjen v misel, naj
starši omogočijo otrokom prijetne počitnice,
doživete, hkrati tudi varne. Le s tem bo postav-
ljen dober temelj za delo naprej. To pa tudi po-
meni, da ko pride 1. september, začnemo dela-
ti z učencem, ne samo v šoli, ampak tudi
doma.” Maja Bertoncelj

Nov ravnatelj preške šole
Na Osnovno šolo Preska se je na mesto ravnatelja vrnil Primož Jurman, ki je to funkcijo 

opravljal že v letih 1996-2006. Zadnjih pet let je bil zaposlen v gospodarstvu.

Primož Jurman: ”Z mojim prihodom se ne bo 
spremenilo nič revolucionarnega, rad pa bi lastne 
ideje vključil v že obstoječe delo.”

Na odru medvoški talenti
Na večer dneva državnosti so se v Kulturnem domu Medvode zbrali

medvoški talenti na prireditvi Medvoški talent 2011, ki jo je orga-
niziral Javni zavod Mladinski center Medvode. Na odru se je v devetih
točkah zvrstilo dvajset nastopajočih. Prevladovali so pevci in plesalci.
Najmlajši talent je imel štiri leta in pol, najstarejša pa skoraj sedemde-
set let. Nastope je budno spremljala tričlanska komisija s predsednico,
profesorico glasbene vzgoje Mirjano Kavčič. Medvoški talent letošn-
jega leta je postal Jaka Kolenc Verbič, ki se je predstavil s pesmijo
Mama, zlata mama. Za nagrado je prejel deset ur strokovnega šolanja
na področju petja. Drugo nagrado, snemanje lastne zgoščenke v studiu
MC Medvode, je dobil Denis Jambrošič za skladbo Whitesnake:
Every Rose Has its Thorn. Na izlet v neznano, kar je bila tretja nagra-
da, pa bo odšla Marija Tome, ki je predstavila svoj talent s citrami in
zaigrala venček citrarskih. Organizatorji se vsem nastopajočim zah-
valjujejo za pogum in pričakujejo, da bo prireditev Medvoški talent
postala tradicionalna. M. B.

V Jedru je bila 18. junija zaključna prireditev Šole irskega plesa. Nastopilo je 65
plesalcev, ki jih je z obiskom počastil tudi irski veleposlanik, njegova ekscelenca
Tom Brady. M. B., foto: arhiv zavoda
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”Pojem zdrava prehrana je zelo širok ali zelo
ozek in si ga razlaga vsak po svoje. Kot učite-
ljica gospodinjstva in biologije morda na te
stvari gledam z drugega vidika. Zdrava prehra-
na je, da uživamo iz piramide vsak dan vsaj
eno živilo in obvezno zraven dodamo tudi
šport, rekreacijo. Brez tega ni zdrave prehrane.
Druga stvar pa so navade od doma. Le dom je
tisti, ki ponuja osnovno prehrano, ne glede na
to, da so učenci na šoli tudi po osem ur dnev-
no. Vsekakor si prizadevamo, da bi učenci uži-
vali čim več sadja in zelenjave,” je pojasnila
Mija Borčnik, vodja prehrane na OŠ Simona
Jenka Smlednik. 

Kot pravi, je največji problem prav v spre-
membah, tudi glede zdrave prehrane, zato so
se odločili, da bodo spremembe na jedilnike
uvajali postopoma, učence in tudi starše pa
ozaveščali o pomenu zdrave prehrane. Pri izbi-
ri hrane so na šolah vezani na javna naročila.
Ker se izteka štiriletno obdobje, bodo objavili
nov razpis. Želijo si, da bi se javilo čim več po-
nudnikov iz lokalnega okolja. ”Na razpis pred
štirimi leti se je javila samo ena kmetija, tako
da upam, da bo letos odziv boljši. Poleg sadja
in zelenjave bi radi vključili tudi dostavo mle-
ka,” je pojasnila Borčnikova in dodala, da je
zdrava prehrana tudi dražja. Marko Valenčič,
ravnatelj OŠ Simona Jenka Smlednik, je na to
temo dejal, da mora šola vsako leto najti kom-
promis med ceno, ki se za kosila na njihovi šoli
ni spremenila že od leta 2008, in kvaliteto. Na
kosilu imajo okrog 130 učencev, kar je več kot
polovica. Na šoli bi radi, da bi bila cena kosil
dostopna za starše vseh otrok.  Na smledniški
šoli imajo tudi posebno komisijo za šolsko pre-

hrano, ki se sestaja večkrat letno. ”Novi trendi
prehranjevanja se nagibajo v smer uporabe in-
tegrirane in ekološko pridelane hrane. Na pre-
hranjevalne navade otrok in mladostnikov ne
vplivajo le starši, ampak tudi vrtci in šole, kjer
nekateri otroci zaužijejo tudi do štiri obroke
dnevno. Šole in vrtci bi si morali bolj prizade-
vati, da bi jedilniki vsebovali lokalno pridela-
na, sveža, sezonska in ekološko pridelana živi-
la. Otroci in mladostniki se morajo prehranje-
vati zdravo, kar omogoča normalno telesno in
duševno rast in razvoj,” pa je nekaj razmišljanj
dodala vodja komisije za prehrano Urška Ci-
bašek.

Vključiti čim več lokalnih ponudnikov
Na osnovnih šolah se trudijo učencem ponuditi čim bolj zdravo prehrano. Objavili bodo razpis javnega

naročila za izbiro dobaviteljev živil za potrebe šolske prehrane, aktualen tudi za lokalne ponudnike.

Mija Borčnik, vodja prehrane na OŠ Simona Jenka Smlednik, ki poudarja pomen zdrave prehrane, z ravnateljem
šole Markom Valenčičem. V ozadju konvekcijski pečici, ki omogočata bolj zdravo pripravo obrokov.

Marko Valenčič, vodja aktiva ravnateljev
osnovnih šol v občinah Medvode in Vodi-
ce, obvešča vse zainteresirane lokalne po-
nudnike, da bodo predvidoma avgusta ali
septembra osnovne šole v občinah Med-
vode in Vodice objavile razpis javnega
naročila za izbiro dobaviteljev živil za po-
trebe šolske prehrane. Ponudniki bodo
morali pripraviti vso potrebno dokumen-
tacijo, ki velja za postopek javnega naro-
čila. Javno naročilo bo objavljeno na 
Portalu javnih naročil (http://www.
enarocanje.si/ ?podrocje=portal).

Z baletno pravljico na Jesenice
Živel je kralj, ki je v davnih časih vladal kraljestvu Dobre Volje in je

skupaj s svojimi princesami živel mirno in blagodejno življenje. Njiho-
vo kraljestvo je zaščitila mogočna ptica Feniks. Legenda pravi, da če
Feniks zapusti grad, moč nad njim dobijo zlobne čarovnice in ga spre-
menijo v temačen grad, v katerem ni nobenega prostora za dobrosrčne
in iskrene ljudi. Tako se začne zapletati baletna pravljica Vrnitev
Feniksa, s katero so se ob zaključku letošnje baletne sezone predstavili
učenci Baletne šole Stevens.

Letošnjo sezono so zaključili 18. in 19. junija z zaključnima pred-
stavama Vrnitev Feniksa na glasbo Modesta Musorgskega in z dra-
maturgijo in koreografijo Andrewa Stevensa. Tokrat so morali gostovati
v Gledališču Toneta Čufarja na Jesenicah, kjer je oder dovolj velik za
predstavo s toliko nastopajočimi in ker so Prešernovo gledališče v
Kranju prenavljali. Odri v medvoški občini pa so, kot pravijo, za takšne
produkcije premajhni. V prvem delu predstave, Vrnitvi Feniksa, so
nastopili vsi učenci iz vseh treh enot Baletne šole Stevens: iz Pirnič,
Naklega in z Bleda. Bilo jih je več kot sedemdeset. V drugem delu, v
romantičnem baletu Serenade, na glasbo Čajkovskega in s koreografijo
Andrewa Stevensa, pa so se predstavile učenke in učenec od 3. razreda
dalje. ”Na predstavo smo se intenzivno pripravljali dva meseca in z njo
zaključili sezono, ki je bila zelo uspešna. Učenci so na zares visoki
ravni,” je povedala Nena Vrhovec Stevens iz Baletne šole Stevens. 

Novo sezono bodo začeli septembra, še prej pa jih čaka organizacija
dveh dogodkov: konec julija bo mednarodni seminar za učitelje baleta,
od 16. do 26. avgusta pa poletni baletni seminar v Naklem.

Maja Bertoncelj, foto: Lidija Lapajnar

Utrinek iz prvega dela baleta Vrnitev Feniksa



1. termin od 11. do 15.7.2011 Cena petdnevnega programa je 25,00 EUR

2. termin od 16. do 19.8.2011 Cena štiridnevnega programa je 20,00 EUR

3. termin od 22. do 26.8.2011 Cena petdnevnega programa je 25,00 EUR

4. termin od 29. do 31.8.2011 Cena tridnevnega programa je 15,00 EUR

od 22. do 26.8..2011 vsak dan od 7.30 do 16.00 ure

od 29.8. do 30.8.2011 vsak dan od 8.00 do 11.00 ure

1. termin  od 15. do 19.8. 2011 vsak dan od 10.00 do 15.00 ure

2. termin  od 22. do 26.8.2011 vsak dan od 10.00 do 15.00 ure
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Štirje učitelji in štirje učenci iz OŠ Preska so bili zadnji teden v maju
v sklopu projekta Comenius, Spodbujamo učenje naravoslovja, v mestu
Sibiu v Romuniji. V projektu sodeluje sedem šol. 

”Naši učenci so v Romuniji predstavili eksperimente o svetlobi, ki
smo jih dobili od kolegov iz evropskih šol, s katerimi sodelujemo v pro-
jektu. Vsak od nas se je udeležil drugačne delavnice v zvezi z naravoslov-
nimi vsebinami, predvsem o svetlobi in vesolju. Zelo smo bili veseli, da
je veliko šol izbralo tudi eksperimente, ki smo jih predlagali mi in so na
tem srečanju prav tako poročali o njih,” je uvodoma pojasnila Tatjana
Gulič, vodja projekta Comenius na OŠ Preska. Nad urejenostjo romun-
skega mesta so bili presenečeni. ”Lepe zgradbe, številni muzeji, ogledali
smo si dva, skratka zelo lepo mesto, veliko približno kot Ljubljana,” je de-
jala Guličeva, in dodala še nekaj podrobnosti s samega obiska: ”Tokrat je
bila gostitelj OŠ Kraljice Marije, ena najboljših šol. V Romuniji namreč
osnovne šole rangirajo glede na uspeh učencev. Bili smo navdušeni in
hkrati kar šokirani nad njihovim neverjetnim znanjem matematike in na-
sploh naravoslovja, pa tudi angleščine. Učenci v tretjem in četrtem razre-
du že brez težav komunicirajo v angleškem jeziku. Je pa šola opremljena
precej slabše kot naša.”

V sklopu obiska so udeležence peljali na zanimiv izlet, kjer so si ogle-
dali meteorološko postajo, takšno, kot je bila včasih, in takšno, kot je
danes. Bili so tudi v drugi najstarejši hidroelektrarni v Evropi, ki še ved-

no obratuje. V njej je tudi muzej električnih naprav, instrumentov in pri-
pomočkov. ”To je bil naš drugi obisk v sklopu tega projekta. Tretji bo
že septembra, ko gremo na Škotsko, dveletni projekt pa se bo končal s
četrtim obiskom junija prihodnje leto na Slovaškem,” je za konec pove-
dala Guličeva. Maja Bertoncelj, foto: arhiv OŠ Preska

V Romuniji z eksperimenti o svetlobi
OŠ Preska je v sklopu projekta Comenius, Spodbujajmo učenje naravoslovja, gostovala v Romuniji.

OŠ Preska v Romuniji zgoraj učiteljice Mateja Curk, Tatjana Bizant, Darinka 
Verovšek in Tatjana Gulič, spodaj učenci Nika Gros, Nejc Kotnik, Miha Ivančič in
Lucija Marn

Na Osnovni šoli Medvode so z obiskom Sicilije, o čemer je bil pri-
spevek v junijski številki Sotočja, zaključili dveletni projekt Co-
menius, ki so ga poimenovali Most. V njem je sodelovalo pet dr-
žav, poleg OŠ Medvode še šole iz Mildstedta v Nemčiji, Varšave
na Poljskem, Ickforda v Veliki Britaniji, Viljandija v Estoniji ter
Bagherie v Italiji. Kot so dejali, so se z gradnjo mostu med drža-
vami vsi naučili nekaj več, 14. junija pa so javnosti predstavili
svoje izdelke in podelili utrinke s potovanj.

GIBI-GIBI-GIB in na počitnice

Z zaključno športno glasbeno prireditvijo GIBI-GIBI-GIB s Stenom
in Tomažem so se sredi junija na POŠ Sora veselili prihoda počitnic.
Ob glasbi in igri so se pomerili učenci, starši in učitelji, poseben del pa
je bil namenjen tudi najmlajšim učencem, ki bodo septembra šele za-
čeli obiskovati njihovo šolo. M. B., foto: arhiv šole

Na oratoriju v Preski 130 otrok
V Župniji Preska je od 26. junija do 1. julija potekal počitniški ora-

torij z naslovom V tvojo smer. Udeležilo se ga je 130 otrok, pri njegovi
izvedbi pa je sodelovalo 35 animatorjev pod vodstvom Uršule Bizant.
Običajni oratorijski dnevi so se začenjali s himno, dvigom zastave in
dramskim prizorom iz zgodbe o preroku Jonu. Sledile so kateheze, kjer

so se pogovarjali o zgodbi ter o njenem sporočilu. Program se je nadal-
jeval z delavnicami. ”Otroci so imeli na izbiro dva sklopa štirih
delavnic, za najstarejše in najmlajše pa je bil pripravljen poseben pro-
gram, prilagojen njihovi starosti. Čas po kosilu je bil namenjen
popoldanskim igram, med katerimi je bila tudi orientacija in težko
pričakovane vodne igre z vrhuncem - blatno lužo. Manjkalo ni niti pet-
ja, iger in druženja. Letošnji novosti pa sta bili veliki oratorij, že omen-
jeni poseben program za najstarejše udeležence, in kino večer, na
katerem smo si ogledali animirani film Jaz, baraba,” je pojasnila ani-
matorka Irena Jamnik. Predzadnji dan je bil v znamenju oratorijskega
izleta. Najprej so obiskali Mirenski grad, kjer so imeli mašo v naravi in
kateheze, potem pa so se odpravili še na kopanje v Portorož. Zadnji dan
se je končal z zaključno prireditvijo. M. B., foto: Irena Jamnik

Na oratoriju v Preski so poskrbeli za pester začetek počitnic.
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Sončne elektrarne so v zadnjih letih ena od najzanimivejših virov pri-
dobivanja energije. Država Slovenija tudi subvencionira odkup električne
energije, zato, če je le možno vse sončne elektrarne priključimo na
omrežje. Vso proizvedeno energijo prodamo po subvencionirani ceni ter
jo potem spet nazaj porabljamo po normalni ceni iz omrežja. 

Več o tem smo se pogovarjali z Alešem Burgarjem, direktorjem pod-
jetja Tehnosol iz Zgornjih Pirnič, ki je dodal, da na način, ko sončno
elektrarno priključimo na omrežje in potem spet nazaj porabljamo po
normalni ceni iz tega omrežja, nimamo problemov s shranjevanjem elek-
trične energije za nočno uporabo in uporabo ob slabem vremenu. Tako
so sončne elektrarne postale tudi dobra naložba za investitorje ter
ekonomsko vedno bolj upravičene, je še dodal Burgar. V podjetju izva-
jajo tudi otočni sistem, kjer moramo energijo, proizvedeno čez dan,
shranjevati v baterijah za nočno porabo in porabo, ko ni sončnih dni. Ti
načini se uporabljajo na območjih, kjer ni možnosti priklopa na omrežje,
na primer gorske koče ter razna signalizacija in osvetlitve ob cestah,
počitniška vozila, vikendi na odročnih predelih, odročna naselja itn.

In zakaj graditi sončne elektrarne? Burgar odgovarja: ”Država subven-
cionira odkupno ceno proizvedene električne energije za dobo 15 let.
Letošnja odkupna cena znaša približno 34 evrov na MWh. Investicija v
sončno elektrarno se tako povrne v približno osmih letih, življenjska
doba elektrarne je do trideset let. Za postavitve na strehi ne potrebujete
posebnega gradbenega dovoljenja, za elektrarne, ki stojijo samostojno na
parceli, pa je dovoljenje potrebno. S tem država podpira predvsem elek-
trarne na strehah objektov. Seveda tudi zaradi okoljske zavesti. 

Miroslav Braco Cvjetičanin

Država podpira 
gradnjo sončnih elektrarn

Pred kratkim je Tehnosol postavil novo sončno elektrarno v Zg. Pirničah na 
mizarski delavnici Mežnarič. Elektrarna ima nazivno moč 50 kW in letno proizvede
55.000 kWh električne energije. S tem zmanjša izpuste CO2 za 42 ton na leto.
Trenutno je to tretja sončna elektrarna v Zg. Pirničah in za zdaj največja.
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Vrt

Lastniki večjih vrtov si v vrtu lahko omislijo
ribnike, mlake in potočke, vendar potrebujemo
za njihovo izdelavo veliko načrtovanja, časa in
prostora. V majhnih vrtovih, balkonih in
terasah pa lahko hitro in preprosto izdelamo
majhne vodne motive.

Za njihovo izdelavo potrebujemo večjo poso-
do, škaf, odslužen čeber, sod. Zaželeno je, da
je posoda globoka vsaj 50 cm. Če bomo
uporabili plastično ali kakšno drugo neugled-
no posodo, jo olepšamo tako, da jo postavimo
v staro pleteno košaro oziroma jo obložimo z
opeko ter tako zakrijemo plastiko, ki bi kvarila
videz. Zelo pomembna je izbira rastlin, ki jih
bomo posadili v posodo. Zavedati se moramo,
da je posoda majhna, zato vanjo ne bomo
mogli posaditi toliko rastlin, kot bi jih drugače
v ribnik. Osredotočimo se na dve ali tri rast-
line. Rastline posadimo v plastične košare, ki
so namenjene sajenju vodnih rastlin. Obstajajo
v različnih velikostih, zato lahko izberemo tudi
takšne za majhne vodne vrtove. Za rast potre-
bujejo težjo zemljo, ki jo lahko pripravimo
doma, ali pa kupimo vnaprej pripravljene sub-
strate za vodne rastline. Posode z rastlinami
umestimo v vodne motive; če so prelahke, jih
obtežimo s kamenjem. Pri izbiri rastlin
moramo biti pozorni na lego, ki jo zahtevajo za
rast. Najlepše bodo v posodah rasli lokvanji.
Te posadimo čisto na dno posode, izberemo pa
vrste, ki uspevajo v plitki vodi. Nekateri za rast
potrebujejo le 30 cm vode nad košaro, v kateri
so posajeni, drugi pa tudi do enega metra.
Lokvanji so priporočljivi za vodne motive, saj
s svojimi listi prekrijejo površino vode ter tako
preprečijo rast alg. Najlepši so od junija do
septembra, ko cvetijo v številnih barvah in ob-
likah cvetov. Na kvadratni meter vodne
površine posadimo eno rastlino, saj se močno
razraste. Nato si lahko omislimo tudi obrobne
trajnice, ki uspevajo v plitki vodi, globoki od
10 do 30 cm. Takšne trajnice so: kolmež z
ozkimi in dolgimi listi, ki spominjajo na travo,
trpotčasti porečnik, smrečica in nekatere
vodne perunike. Te rastline ne smemo posadi-
ti na dno posode, če je pregloboka, zato
košaro, v katero so posajene, podložimo z

opeko na globino, ki jo rastlina zahteva za rast.
V vodne motive lahko posadimo tudi rastline,
ki za svojo rast ne potrebujejo zemlje, saj
plavajo na vodni gladini. Med njimi je dobro
znana vodna solata, ki je še posebej primerna
za manjše vodne površine, v katerih se voda
poleti primerno segreje. Vodna solata je trops-
ka rastlina, ki zime ne preživi na prostem.
Lepa plavajoča tropska rastlina je tudi vodna
hijacinta, ki poleg zanimivih listov tudi cveti s
čudovitimi vijoličnimi cvetovi. Med plavajoče
rastline sodi tudi vodna leča, ki se z svojimi
drobnimi lističi močno razraste in popolnoma
prekrije vodno gladino ter tako kmalu postane
plevel. V posode lahko posadimo tudi rastline,
ki so popolnoma potopljene pod vodo. To so
vodna kuga, vodni rmanec, kodravi dristavec
in še nekatere druge. Te rastline so oksigena-
torji, saj čistijo zrak in ga bogatijo s kisikom. 

Posode z vodnimi rastlinami postavimo na
sončna do polsenčna mesta. Za oskrbo niso za-
htevna. Potrebno je le odstranjevanje od-
cvetelih cvetov in poškodovanih ali razkraja-
jočih se delov rastlin. Če se določene rastline
preveč razrastejo, jih malo porežemo ter tako
preprečimo, da bi prerasle preostale. V vročih
dneh je treba tudi dolivati vodo, saj ta hitro
hlapi. Jeseni je treba vodne rastline zaščititi
pred zmrzaljo. V plitkih posodah običajno ne
preživijo zime, zato jih prestavimo v manjša
vedra ter jih prenesemo v prostore, kjer ne
zmrzuje. Spomladi pa jih zopet preselimo na
prosto.

Čeprav za oskrbo takšnega vodnega vrta ne
bomo potrebovali veliko časa, nam bo vodni
motiv s svojim bujnim zelenjem in cvetovi
polepšal poletne dni, ki jih bomo preživeli v
vrtu. Rok Kogovšek

Vodni motiv v vrtu
V vročih poletnih dneh so vodni motivi v vrtu še kako zaželeni, saj nas že 

sam pogled na vodo ohladi in poživi. 

Lokvanji so priporočljivi za vodne motive, saj s svojimi listi prekrijejo površino vode ter tako preprečijo rast alg.
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Ljudje in dogodki

KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Tomaž Luštrek, s.p.
Ladja 30, Medvode
Tel.: 01/36 - 17 - 500

AVTOKLEPARSTVO - 
AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO - 
VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

AKCIJA
POLNJENJE AVTOMOBILSKIH KLIM 

20 % POPUSTA (s tem kuponom)

✂✂

Kako dobro poznamo 
svojo deželo?

Kje se boste letošnje poletje hladili, zdaj
najbrž že veste. Kdor je dajal za počitnice v
”štumf”, bo potoval na morje ali nekam v
gore, drugi pa naj se ohladijo ob pogledu na
”mokroto” na sliki. Kje sem jo posnel in ka-
teri hrib je v ozadju? Odgovore pošljite do
konca avgusta na naslov Gorenjski glas,
Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj, s pripisom
”za Sotočje”. En pravilen odgovor bomo iz-
žrebali in nagradili.

V junijski številki Sotočja pa sem vas
spraševal, kje sem posnel skalnjak na po-
snetku. Očitno ste že dopustniško razpol-
oženi, saj pravilnega odgovora nismo preje-
li. Skalnjak je v Smledniku, pri kmetiji Moj-
ce in Damjana Jeraj, in sicer nad gospodar-
skimi poslopji ter ob cesti na smledniški
Stari grad.

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Fotografski natečaj in
spominek

Turistična zveza Medvode bo tudi letos ob-
javila razpisa za Fotografski natečaj in turi-
stični spominek. Kot obveščajo, bosta objav-
ljena od 1. avgusta dalje na spletni strani 
Turistične zveze Medvode /www.tzm.si/ in
Občine Medvode /www.medvode.si/. M. B.

Ob rojstnem dnevu Jakoba Aljaža in medvo-
škem občinskem prazniku je pred njegovo rojst-
no hišo v Zavrhu pod Šmarno goro v soboto, 2.
julija, potekala slavnostna akademija. Na njej so
podelili priznanja pohodnikom, ki so v prete-
klem letu prehodili pot Od doma do doma, ki
povezuje Zavrh in Dovje, kjer je kot župnik
Aljaž služboval.

Jakob Aljaž se je v Zavrhu rodil 6. julija 1845
in imel pomembno vlogo v razvoju slovenskega
planinstva. Poleg gora je ljubil tudi petje, zato se
ga Slovenci spominjamo ne le po stolpu, ki ga je
dal postaviti na vrhu Triglava, pač pa tudi po
pesmih, ki jih je uglasbil, za marsikatero pa na-
pisal tudi besedilo. Na slavnostni akademiji se
mu je s pesmijo poklonil mešani pevski zbor, ki
nosi njegovo ime, z besedo pa medvoški podžu-
pan Leopold Knez in ”triglavski župnik” France
Urbanija. 

Gorniški klub Jakob Aljaž iz Zavrha se je veli-
kega rojaka spomnil s spominsko potjo Od doma
do doma, ki povezuje obe Aljaževi domovanji -
Zavrh in Dovje s Triglavom. Pot je pred več kot
desetletjem zasnoval Janez Kocjan - Janko, se-
stavljena pa je tako, da med seboj poveže dolin-

ske kraje, po katerih je Jakob Aljaž služboval,
nato pa zavije v gore, ki jih je imel tako rad.
Skupaj je dolga približno dvesto kilometrov, po-
hodniki pa morajo obiskati 22 spominskih točk.
”Na pot se planinci dobro odzivajo. Prehodilo jo
je že 430 ljudi iz vse Slovenije, vse več pa je tudi
tujcev. Pot lahko prehodiš v enem kosu, vendar
je fizično zelo zahtevna, potrebuješ pa tudi zna-
nje o hoji v gorah,” pravi Tomaž Mis, predsed-
nik Gorniškega Kluba Jakob Aljaž, ki vsako leto
v avgustu organizira tudi vodstvo po tej poti. 

Ena od letošnjih nagrajenk je Ljudmila Cvek
iz Medvod, ki je pot prehodila že šestkrat. ”Ob
lepem vremenu ”obdelam” zahtevnejše vrhove,
ob slabem pa točke v dolini. Kraji so med seboj
lepo povezani in tisti, ki se odpravi na pot, ima
kaj videti in občutiti. Nekaterih dolinskih krajev
verjetno ne bi nikdar videla, če jih ne bi bilo na
tej poti!” je dejala.

Spominska pot Od doma do doma je opisana v
vodniku, ki ga je spisal Janez Kocjan, Gorniški
klub Jakob Aljaž pa ga je izdal leta 2001. Po
prireditvi je bila na Šmarni gori še sv. maša za
vse planince. 

Peter Košenina

Planinci Aljažu v spomin
Pred rojstno hišo Jakoba Aljaža v Zavrhu so se na slovesni akademiji

planinci poklonili svojemu velikemu predhodniku.

Po koncu slavnostne akademije so Tomaž Mis, Leopold Knez in France Urbanija na maketo Aljaževega stolpa
pred njegovo rojstno hišo položili spominski venec.
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Kolesarski vzpon na Katarino je že tradicio-
nalna prireditev v organizaciji Kolesarskega
kluba Medvode. Potekal je 26. junija, na isti
dan, ob isti uri in na isti lokaciji: pred OŠ Pre-
ska, pa so startali tudi udeleženci prvega Teka
na Katarino, ki ga je organizirala Športna zve-
za Medvode. Kolesarjev je bilo 46, tekačev pa
45, od tega kar 18 žensk. Progi sta bili različ-
ni, če k časom kolesarjev dodamo še okrog de-
set začetnih minut, kolikor so potrebovali do
točke, kjer so časomerilci sprožili ure, pa niso
bili prav veliko hitrejši od tekačev.

Prvi kolesar v cilju je bil Kranjčan Matjaž
Mikloša, ki se v zadnjih sezonah posveča
predvsem tekmovalnemu turnemu smučanju in
je tudi član reprezentance. Njegov čas je bil 17
minut in 23 sekund. V cilju je povedal: ”Prvič
sem se udeležil kolesarskega vzpona na Kata-
rino. Zanimiva dirka, zame sicer kar malce
prekratka. Konkurence sem se znebil po kakš-
nem kilometru in pol, potem pa samo kontroli-
ral, da je bila prednost zadostna. S tempom ni-
sem pretiraval. Mislim, da bom naslednje leto
znova prišel.” Drugi je bil v cilju najhitrejši
Medvoščan, Klemen Šimnovec iz Goričan,
njegov čas pa 18:05: ”Sem kar zadovoljen. Le-
tos sem imel operacijo kolena, tako da sem do-

bro prišel v formo. Treniram gorsko kolesar-
stvo, na Katarino pa sem prišel predvsem zato,
ker je to domača dirka.” Tretji je bil Blaž Ber-
gant iz Pungerta (18:58). V ženski konkurenci
sta bili na prvem in drugem mestu Medvoščan-
ki. Zmagala je Maja Zajec iz Valburge
(27:04), druga pa je bila Lidija Praprotnik iz
Rakovnika (29:30). 

Med tekači je bil s časom 30 minut in 32 se-
kund najhitrejši v cilju Uroš Bertoncelj z
Godešiča. Dan pred tekom na Katarino je te-
kel že na Vršič, njegove priprave pa so usmer-
jene v triatlon jeklenih v Bohinju. Med tek-
movalci iz medvoške občine je bil na 8. me-
stu najboljši Miran Šušteršič (53:53), ki se
po nekaj letih in po težavah s poškodbami
znova vrača na tekaško sceno. Prva ženska v
cilju je bila smučarska tekačica Klara Lekše
iz Cerknice, prva Medvoščanka pa Neja Kr-
šinar s Topola (40:21), hčerka nekdanjega
odličnega smučarskega tekača Janija Kršinar-
ja, ki je bil udeleženec kolesarskega vzpona
in osvojil tretje mesto v svoji starostni katego-
riji. Izkazal pa se je tudi Nejin brat Jan, ki je
prav tako tekel in bil drugi v svoji starostni
kategoriji, absolutno pa deseti. ”V AD Mass
v Ljubljani treniram atletiko in tečem srednje

proge. Danes sem prvič nastopila na gorskem
teku. Super je bilo in še bom šla na kakšnega.
Vzponi mi ne povzročajo težav. Kar presene-
čena sem nad skupno drugim mestom,” je
bila zadovoljna Neja. Po tekmovanju je sledilo
še druženje in razglasitev rezultatov. Kolesarji
so bili zbrani v gostilni Na Vihri, tekači pa Pr’
Jur. Maja Bertoncelj

Na Katarino prvič tudi tekači
Letos je bil že trinajsti kolesarski vzpon na Katarino, hkrati pa so izpred OŠ Preska startali tudi udeleženci

prvega teka na Katarino. 

Izpred OŠ Preska so se hkrati na pot podali kolesarji ...

Kršinarjevi s Topola: Neja in Jan sta na Katarino tekla,
oči Jani pa je kolesaril. 

... in tekači.
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Dvanajst dni kegljanja
Na medvoškem kegljišču se je 4. junija

končalo 17. Odprto prvenstvo Medvod v
kegljanju, ki je hkrati štelo za 8. Košmrljev
memorial. V dvanajstih tekmovalnih dneh je
nastopilo 170 tekmovalcev. Med člani je
zmagal Primož Pintarič iz Ljubljane s 638
podrtimi keglji. Najboljši domačin je bil na
9. mestu Brane Kršinar s 590 podrtimi keg-
lji. Med članicami je prvo mesto osvojila
Majda Verbole iz Prevalj s 564 podrtimi
keglji, najboljša Medvoščanka pa je bila na
tretjem mestu Ana Košenina s 552 podrtimi
keglji. Pokale je najboljšim podelila Maja
Košmrlj, hči pokojnega Jožeta Košmrlja, ka-
teremu v spomin je potekal memorial. 

V jesen na šestem mestu
Za ekipami v 1. ligi Carlsberg/Tuborg v

prstometu je šestnajst krogov, prvenstvo pa
se bo nadaljevalo septembra. Edini medvo-
ški predstavniki, ekipa Športnega društva
Senica, je trenutno med dvajsetimi ekipami
na šestem mestu, kar pomeni, da so v zad-
njih krogih napredovali za kar nekaj mest.
Letos so prvič gostili tudi tekmo na doma-
čem igrišču na Senici, o čemer smo pisali v
junijski številki. Vodja sekcije za prstomet
pri ŠD Senica je takrat nenamerno pozabil
omeniti, da je član ekipe tudi Slavko Dež-
man, zato tokrat objavljamo še njegovo
ime. 

Maja Bertoncelj
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Planinsko društvo Medvode je tudi letos
organiziralo dva pohoda, ki sta del praznova-
nja občinskega praznika. Potekala sta 3. julija.
Daljši je bil na Vršič nad Martuljkom ali Ru-
tarski Vršič. Udeleženci krajšega pohoda pa so
obiskali Planinski muzej v Mojstrani in se peš

podali od Planice do Tamarja, kjer je bil tudi
letos zaključek z druženjem. Na poti proti
domu so se pohodniki kot vsako leto ustavili še
na Dovjem, pri spomeniku Jakoba Aljaža (na
sliki). Izleta sta vsako leto dobro obiskana in
tako je bilo tudi letos. Z avtobusom se je na

krajši izlet odpeljalo 190 pohodnikov, na dalj-
šega 40, kar nekaj pa jih je v Tamar prišlo še v
lastni režiji. To pomeni, da je Aljažu v spomin
Zgornjesavsko dolino, kjer je služboval, obis-
kalo več kot 250 pohodnikov. 

Maja Bertoncelj, foto: Dominik Košir

Pohodniki v Tamar in k Aljažu

Članice male skupine orient show, druge na državnem prvenstu

Latinov pozdrav počitnicam
Z zaključno produkcijo Pozdrav počitnicam so 10. junija letošnjo se-

zono zaključili v ŠD Latino. Sodelovalo je dvanajst skupin v različnih
zvrsteh plesa, v katerih so tekmovali med letom: hip hop, show dance,
jazz in orient. Predstavili so se tudi najmlajši iz Vrtca Latino, obisko-
valci pa so lahko videli še vragolije break dancea in Harem odraslih
orientalk. Kot je dejala Teja Povše, predsednica ŠD Latino, ki je bila
na zaključni produkciji tudi v vlogi povezovalke programa, je za njimi
uspešna sezona, tudi v tekmovalnem smislu. Zadnji uspehi so še sveži,
saj so jih osvojili konec junija na državnem prvenstvu v modernih tek-
movalnih plesih. Maruša Jerše je v kategoriji mladink osvojila drugo
mesto v disciplini orient solo, pri članicah pa je bila mala skupina v
orient showu prav tako druga. Po počitnicah v društvu začnejo novo se-
zono - s plesalci 5. septembra, za odrasle pa z brezplačnimi dnevi od-
prtih vrat, ki bodo od 12. do 16. septembra. Imeli bodo tudi nove za-
četne skupine otrok v hip hopu, show dancu, orientalskih plesih in break
dancu. Rekreacijo za odrasle pa začnejo z začetnimi skupinami v ori-
entalskih plesih, hip hopu, družabnimi plesi, pilatesom, Zumbo in
novo plesno aerobiko Sh`bam.  M. B., foto: arhiv društva

Turistično društvo Dragočajna-Moše je že četrtič priredilo turnir v od-
bojki na mivki. Na igrišču v avtokampu se je letos na dan državnosti
med seboj pomerilo deset tričlanskih ekip, zmagala pa je ekipa Kenijci.
Na turnirju nastopajo predvsem ekipe iz okoliških vasi, ki jih razdelijo
v dve skupini, znotraj katerih igrajo vsaka z vsako. Najuspešnejši iz vsa-
ke skupine napredujeta v polfinale, zmagovalki teh dvobojev pa v fina-
le. Kenijci, za katere so igrali Tanja Starič iz Dragočajne, Jure Turk iz
Maribora in Korošec Andrej Havle, so premagali ekipo Guze iz Drago-
čajne in Zbilj. P. K. 

Kenijci najboljši v odbojki
Na igrišču v avtokampu Dragočajna se je pomerilo deset ekip.
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Z Gorenjskim glasom na dopust na turkizni Ciper

Akcija za bralce in naročnike 
Gorenjskega glasa in njegovih prilog

MALICE 9-17 ure

pon.-pet. od 3,40 €
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Če vas mika v
gore, boste v
obeh knjigah

našli podrobne 
opise poti na

posamezne
vrhove, od lažjih

vzponov do težjih
in večdnevnih.

Jelena Justin  
Pozdravljene gore I

Pozdravljene, gore II

II

Jelena Justin

Zaradi velikega povpraševanja smo ponatisnili uspešnico

Pozdravljene gore 1, ki jo v kompletu s knjigo 

Pozdravljene gore 2 ponujamo po posebej privlačni ceni 

25 EUR + poštnina. Cena ene knjige pa je 15 EUR + poštnina.

Knjigi lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 4 

v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na: 

narocnine@g-glas.si.

S turistično agencijo Kompas Holidays vas popeljemo na skriti 
zaklad Mediterana - turkizni Ciper po zelo ugodni ceni:
Hotel Acapulco resort & casino 5*Hotel Acapulco resort & casino 5*
Termin: 5.-12. september 2011
Samo 579 EUR na osebo (redna cena je 609 EUR)
Naročnikom Gorenjskega glasa podarimo še brezplačni izlet 
v Nikozijo v vrednosti 39 EUR.

Če želite izkoristiti zelo ugodno priložnost, izrežite oglas in se 
oglasite v poslovalnici Kompasa v Kranju (04 2014 261) ali Škofji
Loki (04 5111 770). Rezervacije po tej ceni je možno skleniti do 
20. julija 2011. Cena za otroka od 2 do 12 let je 109 EUR. Možnost
plačila na obroke.

Bi radi šli še na izlet v Nikozijo, pa še niste naročnik Gorenjskega
glasa? Pridite na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4 v Kranju, 
pokličite na tel. št.: 04/201 42 41 ali pišite na: narocnine@g-glas.si. 
Z naročnino je Gorenjski glas cenejši, čaka pa vas tudi darilo.

Cena vključuje: letalski prevoz, 
pristojbine, hotel, polni penzion, 
transfer, Kompasovega predstavnika.
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Po krajši odsotnosti se južnokorejski Hyun-
dai vrača tudi k bolj športnim avtomobilom.
Zdaj že skoraj pozabljeni model Coupe bo na-
domeščen z dinamično oblikovanim Veloster-
jem, ki pa v celoti ne bo nadomestilo predhod-
nika, ampak odpira novo poglavje v zgodovini
južnokorejske avtomobilske znamke.

Sicer gre za nišni avtomobil, saj predvideva-
jo, da jih bodo v prihodnjem polnem prodaj-
nem letu na evropskih tleh prodali le dvajset ti-
soč. Veloster, ki ga je v dolžino 4,22 metra, je
tudi posebnež, saj ima kljub kupejevski zasno-
vi tri vrata, in sicer na levi, vozniški strani
samo ena in na desni dvoja, saj druga omogo-
čajo lažji dostop do zadnjih sedežev. Kako
bodo na to asimetrijo gledali kupci, se bo kma-
lu pokazalo, a pri Hyundaiju so prepričani, da
se takšen koncept odlično ujema z njihovim
novim sloganom o sveži miselnosti in novih
priložnostih. Novinec bo prvi Hyundaijev mo-
del z novim 1,6-litrskim 103-kilovatnim (140
KM) bencinskim motorjem v kombinaciji z
menjalnikom z dvojno sklopko. S tem pogon-
skim strojem (drugi za zdaj niso predvideni)
Veloster doseže najvišjo hitrost 201 kilometer
na uro, z mesta do hitrosti 100 kilometrov na
uro pa pospeši v 9,7 sekunde, oziroma šest 
desetink kasneje, če za prenos moči skrbi me-
njalnik z dvojno sklopko. 

Novinec prihaja s tremi različnimi nivoji
opreme, že v osnovnem za varnost skrbi elek-
tronski sistem stabilnosti in za udobje samo-
dejna klimatska naprava. Cene se pričenjajo

pri 19.990 evrih, najdražji Veloster s serijsko
opremo pa stane 22.990 evrov. 

Matjaž Gregorič

Vrnitev na športne steze
Na slovenske ceste prihaja novi Hyundaijev športnik Veloster.
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Zbranih več kot tisoč petsto motoristov
Motoristi iz Slovenije in tujine so se sredi junija znova srečali na sedaj že tradicionalnem moto pikniku 

v Medvodah. Dobiček z letošnje prireditve so znova namenili za pomoč potrebnim.

Moto Road Racing Club Medvode je med 17.
in 19. junijem pripravil že 11. moto piknik, ki
vsako leto privabi številne motoriste od blizu
in daleč. Žal ga zadnja leta močno kroji vreme,
tudi letos pa so večino časa grozili črni oblaki
in slaba napoved.

”Naš piknik je tudi tokrat trajal od petka do
nedelje, ker je bilo napovedamo slabo vreme,
je bil na tradicionalnem petkovem glasbenem

večeru obisk manjši kot navadno. Je pa zato
več motoristov prišlo v soboto, ko se jih je
zbralo okoli tisoč petsto. Pripravili smo jim pa-
noramsko vožnjo, motoristične igre, nikakor pa
ni manjkalo glasbe,” je po prireditvi povedal
novi predsednik Moto Road Racing Cluba
Medvode Brane Vasle in dodal, da je v klubu
še vedno osemnajst članov, ki so se odločili, da
bodo dobiček z letošnje prireditve znova na-

menili pomoči potrebnim.  ”Tradicijo, da vsa-
ko leto nekaj namenimo tistim, ki potrebujejo
pomoč, bomo nadaljevali, prekinili smo jo le
lani, ko smo ob zelo slabem vremenu imeli iz-
gubo. Letos nekaj dobička vendarle bo in sku-
paj s Centrom za socialno delo se bomo odlo-
čili, kako ta denar koristno porabiti,” je še  po-
vedal Brane Vasle.

Vilma Stanovnik

Novo v Medvodah na klancu pri krožišču.

Prodaja in odkup rabljenih vozil
po izjemno ugodnih cenah.

Možnost financiranja na položnice z minimalnim pologom. 

JBA TRADE, d. o. o.
Gorenjska c. 50/c, 
Medvode
www.jba-trade.si
GSM: 041/750 -902

GARANCIJA DO 24 MESECEVGARANCIJA DO 24 MESECEV

AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Splošni servis vozil

■ Diagnostika vseh tipov
vozil!

■ Servis klimatskih
naprav!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

www.avtojamnik.si

d.o.o.

Ob sicer muhastem vremenu je letos na moto piknik v Medvode v dveh dneh prišlo nekaj več kot 1500 
motoristov, poleg domačih pa jih je bilo največ iz sosednje Avstrije, Italije in Hrvaške.
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Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!
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HALO telefon: 
041/ 629 777, 041/ 628 777

IN DOSTAVA HRANE NA DOM

■

Pri naročilu pic pijača GRATIS!

Finžgarjeva 18, Medvode

MALICE
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Pizze razvažamo: pon. - pet: 10.00 - 22.00, sob., ned.: 12.00 - 22.00

Oglasi

Ob naročilu pice, gratis 
brezalkoholno pivo Bavaria in
udeležba v žrebanju Eskuter. 

Žrebanje bo 26. avgusta 2011.

L I E S H O U T  H O L L A N D

AD
IT

O
 d

.o
.o

.,
 G

O
R

E
N

JS
K

A
C

E
S

TA
5

6
, 

M
E

D
VO

D
E



DODATNA PONUDBA: 
32 vrst pic, solate, testenine, 
����te, polente, zrezki, ... 

sadno - sladoledni vrt
������	ke
velika izbira tort lastne proizvodnje

Kuhar pripor���


uživajte z DJ-jem. Akcije: - od ponedeljka do petka vesele urice od 11. - 17. ure, - 20% popust na vso hrano (pice, testenine, solate, polente, ����te,...)
- od ponedeljka do petka od 17. - 22. ure ob nar����� dveh jedi sladica br�����	� (torte, ������	ke, sadne in sladoledne kupe)  

tel.: 01 36 13 795, www.do���������� ,e-pošta: bistrodo������������

����������!��"#���!$&'*�
+��/'��$4#�'$+$!#�8#��8#���
8�;!$"�8/'$"�/��#/�

"�<������	=�	����	�	��������
������	�����	���>����������=�>�
���<��=����'?���

��	�	�������	=�<�
	������@	���@�������������

Kuhar priporoča:
● solata hišna (zelena solata, radič,
rukola, cešnjev paradižnik, koruza,
olive, pišcanec na žaru, tatarska
omaka)   5,50 eur
● ozki rezanci s piščancem in
arašidi v currijevi omaki   7,50 eur
● črna rižota s sipo   8 eur
● puranov zrezek v jurčkovi omaki z
zelenjavo na žaru, priloga (polenta ali njoki ali
ozki rezanci)   9,00 eur
● pizza klasika (pelati, mozzarela, kuhan pršut,
gobe, origano) velikost 36 cm   6,00 eur

Akcije: - od ponedeljka do petka vesele urice od 11. - 17. ure, - 20% popust na vso hrano (pice, testenine, solate, polente, rižote,...)
- od ponedeljka do petka od 17. - 22. ure ob naročilu dveh jedi sladica brezplačno (torte, palačinke, sadne in sladoledne kupe) 
- od ponedeljka do nedelje - 20 % popusta na vso hrano, ki jo odnesete s seboj
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Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
Tel.: 04/ 250 11 69, 041/ 581 327

www.picerija-mavce.si
e-mail: picamavce@gmail.com

Na facebooku pod 
Picerija Gostilna Mavče

Nudimo:
MALICE, KOSILA, CATERING, 

VEČ KOT 20 VRST PIC, OCVRTE JEDI,
JEDI Z ŽARA; TESTENINE, RIŽOTE, NJOKI, 

SOLATE, SOLATNI KROŽNIKI ...

PROSTOR ZA ZAKLJUČENE DRUŽBE

DOSTAVA PIC IN OSTALE
HRANE V MEDVODAH

IN OKOLICI 

NAROČILA NA TEL.: 
04/250 11 69 

in 041/581 327

Delovni čas: 
■ ponedeljek, torek, sreda, četrtek, petek 

od 9. do 22. ure

■ sobota, nedelja in prazniki
od 12. do 22. ure

NOVO

Ob delavnikih od 15. do 22. ure s tem kuponom

10% POPUST✂ ✂




